
PROCES VERBAL
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local Sector 6

din data de 21.01.2021

Lucrările  şedinţei  încep  la  orele  17:00  în  sala  de  consiliu  a  Primăriei
Sectorului 6 cu sediul în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti.

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 
- dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti;
- dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6;
- dl Dubălaru Lucian, Președinte de ședință;
- dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6;
- d-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6;

În deschiderea lucrărilor şedinţei dl Demirel Spiridon, Secretarul General al
Sectorului 6, face prezenţa consilierilor. Au fost prezenți 27  de consilieri locali,
dintre  care  (dl  Simion  Adrian,  d-na  Popescu  Gabriela  și  dl  Prunaru-Bondrea
Ștefan-Alexandru care urmează să depună jurământul).                   

Convocarea membrilor Consiliului Local Sector 6 s-a făcut în scris, conform
prevederilor  art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), art. 154 alin. (1), art. 155
alin. (3) lit. b) şi art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare,
invitaţia la şedinţă precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. 

Dispoziția nr.  26/15.01.2021 a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare
la avizierul Primăriei Sectorului 6, pe site-ul instituţiei şi în ziarele Libertatea şi
România Liberă, în termenul prevăzut de lege.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Bună ziua, doamnelor
şi  domnilor  consilieri!  Şedinţa  de astăzi  a  fost  convocată  prin  Dispoziţia  d-lui
Primar  nr.  26/15.01.2021  și  a  fost  publicată  în  ziarele  Libertatea  şi  România
Liberă, din data de 18.01.2021. 

Avem la  dosar  o  adresă  depusă  de  către  responsabilul  pentru  relaţia  cu
societatea civilă prin care ne informează că s-au înregistrat propuneri, sugestii și
recomandări din partea societății civile privind următoarele proiecte:
- Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de ridicare, transport,
depozitare și eliberare a vehiculelor staţionate pe domeniul public, în alte locuri
decât drumul public, staţionate neregulamentar, a vehiculelor parcate pe locurile
de  parcare  adaptate,  rezervate  şi  semnalizate  prin  semn  internaţional  pentru
persoanele cu handicap şi a vehiculelor fără stăpân sau abandonate pe terenuri
aparţinând domeniului public/privat al statului sau al Subunităţii administrativ –
teritorială a Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti;
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- Proiect de hotărâre privind desființarea Direcției Generale de Administrare a
Fondului  Locativ  Sector  6,  preluarea  activității  în  cadrul  Administrației
Domeniului  Public  și  Dezvoltare  Urbană  Sector  6  și  aprobarea Organigramei,
Statului  de  Funcții  și  a  Regulamentului  de  Organizare  și  Funcționare  ale
A.D.P.D.U. Sector 6 ca urmare a reorganizării.

Dacă  aveţi  discuţii  sau  amendamente  pe  ordinea  de  zi?  Vă  rog,  d-le
Tomescu!

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Bună ziua, și La Mulți Ani,
pentru că la ședința trecută nu am fost, așa că vă spun și eu La Mulți Ani pe anul
acesta! 

Propun  scoaterea  de  pe  ordinea  de  zi  a  proiectului  nr.  3,   Proiect  de
hotărâre  privind  desființarea  Direcției  Generale  de  Administrare  a  Fondului
Locativ              Sector 6, preluarea activității în cadrul Administrației Domeniului
Public  și  Dezvoltare  Urban  Sector  6  și  aprobarea  Organigramei,  Statului  de
Funcții și a Regulamentului de Organizare și Funcționare ale A.D.P.D.U. Sector
6 ca urmare a reorganizării,  pentru următoarele motive și anume, pentru acest
proiect nu a fost făcută o dezbatere publică reală, astfel încât cetățenii care sunt
direct afectați de această hotărâre, să poată să vă aducă la cunoștință problemele
care pot să apară din acest transfer, pe de-o parte, numărul scăzut de angajați care
rămân în conformitate cu noul R.O.F. în această nouă direcție pe care vreți să o
înființați în cadrul Administrației Domeniului Public, nu pot să asigure întreținerea
corectă a proprietăților statului din acel ansamblu, iar pe de altă parte, se prevede
faptul că se vor îngreuna foarte mult toate procedurile de lucru în noua structură
mult mai stufoasă. 

Totodată propun scoaterea  pe ordinea de zi a proiectului nr. 4,  Proiect de
hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de Funcţii și  Regulamentului
de  Organizare  și  Funcționare  ale  aparatului  de  specialitate  al  Primarului
Sectorului 6 al Municipiului București, pentru următoarele motive: pe de-o parte
trebuie  să existe o  dezbatere  publică reală  și  la  această  organigramă, având în
vedere faptul că zeci de angajați își vor pierde locul de muncă cu această nouă
propunere de organizare și totodată vor apărea câteva, vor apărea șapte, opt funcții
noi de directori în noua organigramă.

Propun scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului nr. 5, Proiect de hotărâre
privind aprobarea Regulamentului de ridicare, transport, depozitare și eliberare a
vehiculelor  staţionate  pe  domeniul  public,  în  alte  locuri  decât  drumul  public,
staţionate neregulamentar, a vehiculelor parcate pe locurile de parcare adaptate,
rezervate şi semnalizate prin semn internaţional pentru persoanele cu handicap şi
a  vehiculelor  fără  stăpân  sau  abandonate  pe  terenuri  aparţinând  domeniului
public/privat al statului sau al Subunităţii administrativ – teritorială a Sectorului
6 al Municipiului Bucureşti, din următoarele motive: pe de-o parte, faptul că aveați
o hotărâre care vă dădea posibilitatea să eliberați toate zonele, toate accesele în
instituțiile publice și orice altă zonă care bloca o intersecție sau un acces într-o
zonă  importantă  și  totodată,  puteați  să  faceți,  aveați,  conform  cu  hotărârea
respectivă... 
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Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: O să îl scoatem de pe
ordinea de zi.

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local: Aaa,  ok,  nu  am  știut.  
Mergem mai departe și propun scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului

nr.  14  Proiect  de  hotărâre  privind  solicitarea  transmiterii  de  către  Consiliul
General al Municipiului Bucureşti a arterelor de circulaţie - bd. Drumul Taberei,
bd. 1 Mai şi un tronson al str. Sibiu, din administrarea Consiliului General al
Municipiului  Bucureşti  -  Administraţia  Străzilor,  în  administrarea  Consiliului
Local al Sectorului 6. Trebuie să vă aduc la cunostință, dacă nu știți de la colegii
dvs.,  faptul  că  bd.  Drumul  Taberei  este  azi  în  administrarea  Ministerului
Transportului, a făcut o grămadă de investiții în acest bulevard și cred că ar fi mult
mai  corect,  decât  să  afectăm  bugetul  Primăriei  Sectorului  6,  să  solicităm
Ministerului Transportului să ia măsurile necesare, astfel încât să readucă spațiile
verzi  la  situația  anterioară și  să  efectueze lucrările  necesare pentru reabilitarea
carosabilului și a trotuarelor, în conformitate cu legislația, pentru că până la urmă,
au garanții, au proceduri deja efectuate, au contracte, ce rost are să-l aducem în
administrarea sectorului 6, să cheltuim bani pentru acest bulevard. Bun, acestea
sunt proiectele pentru care propun scoaterea de pe ordinea de zi și motivele vi le-
am spus. Mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: D-le  Primar,  aveți
cuvântul!

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: O să vă rog să menținem
pe ordinea de zi prin votul consiliului cele două proiecte, 3 și 4 și o să discutăm în
detaliu  la  fiecare,  în  momentul  în  care  le  vom  dezbate,  pentru  că  încurajez
dezbaterea care poate duce la îmbunătățiri și care este în spiritul democrației. Sunt
de acord cu scoaterea punctului 5, pentru că el poate fi  îmbunătățit,  am primit
chiar astăzi,  din păcate prea târziu pentru a mai face modificări, multe sugestii
foarte bune, de natură să-l îmbunătățească, astfel încât, în scopul îmbunătățirii o să
vă propun     să-l introducem pe ordinea de zi la ședința viitoare, deci, sunt de
acord și eu să-l scoatem, iar în ceea ce privește proiectul nr. 14, evident că noi nu
vom intra în posesia acestui bulevard înainte ca Metrorex să-și îndeplinească toate
obligațiile  care  derivă  din  investiția  pe  care  au  făcut-o  în  ceea  ce  privește
repunerea în situția anterioară a lucrărilor. Motivul pentru care noi îl cerem, și o
zic public și tare ca să se audă, apropo′s, fac o paranteză, fostul primar și-a dorit și
el  foarte  mult  să  primescă  acest  bulevard,  a  făcut  demersuri  la  Ministerul
Transporturilor,  nu  era  lansat  nici  metroul  pe  acea  vreme,  adică  nu  este  o
divergență în ceea ce privește viziunea mea și a fostului primar pe acest punct de
pe ordinea de zi, tocmai de aceea, acum sunt într-o etapă mult mai matură în care
se justifică trecerea acestui bulevard în posesia noastră. Motivul, vi-l zic foarte
clar, este că Primăria Capitalei se mișcă încet, deci, dacă le trimiți… și știți foarte
bine că am pe birou la mine o grămadă de astfel de solicitări pe care fostul primar
le-a  cerut în urmă cu doi ani,  în 2019, pentru diferite terenuri  care să intre în
posesia noastră, tocmai pentru ca să ne putem face activitatea și mi se par juste
acele  solicitări  pe  care  fostul  primar  le-a  avut,  iar  Consiliul  General  nici  până
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astăzi nu i-a răspuns și  pentru a pune pe agenda lor să fie pregătiți,  pentru că
practic, ei trebuie  să preia de la Metrorex, după ce vor face recepția  ca să ni-l
pună nouă, ca să nu zică că noi am pregătit din timp, vă supun la vot să luăm acest
bulevard în administrarea noastră, pe considerentele că lucrările de la Metrorex
sunt așa ca un puzzele, adică ei au pus în situație, au făcut niște lucrări foarte bune
pe care nu are rost să intervenim, dar sunt o grămadă de alte zone între ele, care
sunt la nivelul anilor '90, că atunci s-a mai lucrat pe Drumul Taberei așa câte un
pic, cât s-a lucrat, dar în rest, bulevardul se prezintă deplorabil și atunci, o să fie
necesar ca noi să ne asumăm niște lucrări de amenajare, în special peisagistică pe
acest bulevard, dar și străzi, adică și trotuare și alte lucruri. De aceea, cred că e
bine ca din timp să facem această solicitare către P.M.B., pentru ca ei să aibe
timpul pe care și-l iau, de multe ori mult prea mult, și aici mă refer la funcționarii
din P.M.B., nu la Primarul General, să se miște puțin mai repede pentru că am
cerut, de exemplu, parcul de la Politehnică în noiembrie și nici acum nu sunt sigur
că îl vor pune pe ordinea de zi de luna aceasta, bașca, mai avem încă patru astfel
de solicitări și tot se pare că nu înțeleg Codul administrativ, nu înțeleg diferite
lucruri. Deci, o să vă rog să menținem acest punct pe ordinea de zi.  Mulțumesc!
Facem dezbatere zic eu, la momentul în care ajungem pe fiecare dintre ele.

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință: Dacă  mai  sunt  alte
amendamente? D-le Tomescu!

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local:  Având  în  vedere  că
proiectul nr. 5 se scoate de pe ordinea de zi, fac o solicitare și vreau s-o notați,
vrem  să  fie  dezbatere  publică  pe  acest  proiect,  având  în  vedere  faptul  că
intenționați să-l introduceți în ședința următoare și vă solicit să scoateți din proiect
faptul că vehiculele staționate pe domeniul public pot fi ridicate. Sectorul 6 are
astăzi…

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Nu mai este pe ordinea
de zi.

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Dar vreau să știți, îl puneți
data viitoare și de aceea…, vreau să scoateți niște lucruri din el. Sectorul 6 are
40.000 de locuri de parcare disponibile astăzi și peste 200.000 de mașini…

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Și trebuie să creem locuri
de parcare. Cum creem locuri de parcare? 

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Păi, nu amendându-i.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Construind și luând de pe
spațiul  public  mașinile aflate  într-o stare deplorabilă,  pline de șobolani,  despre
acelea este vorba…

Dl Tomescu Constantin, consilier local:  Nu-i adevărat, păi, poate
trebuie..., asta vă spun, dvs. poate așa vreți să fie, dar eu vă spun că nu scrie asta
aici...
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Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Tomescu, haideți
să avem discuții pe proiect atunci când vom avea forma finală.

Dl Ciprian Ciucu,  Primarul  Sectorului  6: S-a  notat!  În  ceea  ce
privește  partea  cu  dezbaterea  publică  pe  care  o  încurajez  și  o  susțin,  sunteți
consilieri,  sunteți  grup  politic,  nimeni  nu  vă  oprește  ca  să  organizați  această
dezbatere,  da,  și  noi  putem  să  organizăm,  oricine  poate  organiza  dezbatere.
Proiectul a fost în transparență și va mai fi în transparență în forma nouă imediat.
Bun! Deci, îl scoatem.
           

Dl  Dubălaru Lucian,  președinte de ședință:  Alte amendamente?
D-le Copaci, vă rog!

           Dl Copaci Constantin Alin, consilier local: O să am pe proiectul
numărul 4, dar o să le fac la momentul respectiv, la proiect. Mulțumesc!
           

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Ok. Mulțumesc! 
Alte discuții? Dacă nu sunt  alte  discuții,  supun la  vot  în  ordinea propunerilor,
amendamentul d-lui Tomescu pentru punctul trei de pe ordinea de zi, proiectul de
hotărâre  privind  desființarea  Direcției  Generale  de  Administrare  a  Fondului
Locativ Sector 6, preluarea activității în cadrul Administrației Domeniului Public
și Dezvoltare Urbană  Sector 6 și aprobarea Organigramei, Statului de Funcții și
a  Regulamentului  de  Organizare  și  Funcționare  ale  A.D.P.D.U.  Sector  6  ca
urmare a reorganizării. 
Voturi  împotrivă?  15  voturi  împotrivă.  Abțineri?  Voturi  pentru?  Cu  9  voturi
pentru, proiectul se menține pe ordinea de zi.

Următoarea  propunere a  d-lui  Tomescu,  scoaterea de pe ordinea de zi  a
punctului  4,  proiect  de  hotărâre privind aprobarea Organigramei,  Statului  de
Funcţii  și  Regulamentului  de  Organizare  și  Funcționare  ale  aparatului  de
specialitate al Primarului Sectorului 6 al Municipiului București.

Voturi împotrivă? 15 voturi împotrivă. Abțineri? Voturi pentru? Cu 9 voturi
pentru, proiectul se menține pe ordinea de zi. 

Următoarea propunere de scoatere de pe ordinea de zi a punctului numărul
5,  proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de ridicare, transport,
depozitare și eliberare a vehiculelor staţionate pe domeniul public, în alte locuri
decât drumul public, staţionate neregulamentar, a vehiculelor parcate pe locurile
de  parcare  adaptate,  rezervate  şi  semnalizate  prin  semn  internaţional  pentru
persoanele cu handicap şi a vehiculelor fără stăpân sau abandonate pe terenuri
aparţinând  domeniului  public/privat  al  statului  sau  al  Subunităţii
administrativ – teritorială a Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti. 

Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, proiectul
a fost scos de pe ordinea de zi.

Supun votului propunerea d-lui Tomescu de a scoate de pe ordinea de zi a
punctul 14, proiect de hotărâre privind solicitarea transmiterii de către Consiliul
General al Municipiului Bucureşti a arterelor de circulaţie - bd. Drumul Taberei,
bd. 1 Mai şi un tronson al str. Sibiu, din administrarea Consiliului General al
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Municipiului  Bucureşti  -  Administraţia  Străzilor,  în  administrarea  Consiliului
Local al Sectorului 6. 

Voturi împotrivă? 15 voturi împotrivă. Abțineri? Voturi pentru? Cu 9 voturi
pentru, proiectul se menține pe ordinea de zi. 

Supun votului ordinea de zi  în integralitatea ei.  Voturi împotrivă? 9 voturi
împotrivă.  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,  dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,
dl Simion E., d-na Surulescu, dl Tomescu).  Abţineri? Voturi pentru? Cu 15 voturi
pentru, ordinea de zi a fost aprobată. D-le Secretar, aveți cuvântul!

 
             Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Doamnelor și domnilor consilieri, am să vă dau citire doar  dispozitivului hotărârii
de validare pentru domnii consilieri supleanți care vor depune astăzi jurământul,
este  dispozitivul  hotărârii  nr.  21344/303/2020  care  validează  mandatele
consilierilor locali supleanți, respectiv ale d-lui Simion Adrian, poziția 10 pe lista
Partidului  Național  Liberal,  a  d-nei  Popescu  Gabriela,  poziția  11  pe  lista
Partidului Național Liberal și al d-lui Prunaru - Bondrea Ștefan - Alexandru cu
poziția 14 pe lista Partidului Național Liberal și se invalidează două mandate, ale
d-lui  Suciu  Alexandru  și  al  d-nei  Bârsan Larisa  Mariana  Paula, tot  de pe lista
Partidului Național Liberal. 

Invit pe d-nul consilier Simion Adrian pentru depunerea jurământului.
            

Dl Simion Adrian, consilier local:  În primul rând, bună seara! 
Jur să respect Constituția și legile țării, și să fac cu bună credință tot ceea

ce stă în puterile și priceperea mea pentru binele locuitorilor Sectorului 6 și al
Municipiului București. Așa să-mi ajute Dumnezeu!

Dacă îmi permiteți, aș vrea în câteva minute, să fac câteva mulțumiri. 
În  primul  rând aș  începe  cu  dl  președinte  Ciucu,  să-i  mulțumesc  pentru

aprecierea și susținerea de a mă avea în echipa dânsului în acest nou mandat. Aș
vrea să mulțumesc, de asemenea, filialei sectorului 6, membrilor, colegilor mei,
pentru  susținere,  pentru  apreciere  și  pentru  munca  depusă  pentru  a  mă  avea
împreună în consiliu. Ce să vă zic, filiala noastră, a sectorului 6, este structurată
Militari, Crângași - Giulești, Giulești - Sârbi. Vreau să le mulțumesc și colegilor
mei pe care îi reprezint pentru al treilea mandat, celor din Crângași - Giulești și
Giulești – Sârbi, îi apreciez, îi stimez și în continuare  sper și sunt sigur că putem
rezolva multe proiecte care ne așteaptă pentru locuitorii sectorului 6. Mulțumesc,
încă o dată, tuturor!

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
D-na Popescu Gabriela, vă rog! 
           

D-na Popescu Gabriela, consilier local: Bună seara!
Jur  să  respect  Constituția  și  legile  țării  și  să  fac  cu  bună  credință  tot

ceea ce stă în puterile și priceperea mea pentru binele locuitorilor Sectorului 6 al
Municipiului Bucuresti.   Așa să-mi ajute Dumnezeu!
           

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Dl Prunaru - Bondrea Ștefan – Alexandru. 
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Dl Prunaru - Bondrea Ștefan – Alexandru, consilier local:  Bună
seara!

Jur să respect Constituția și legile țării și să fac cu bună credință tot ceea
ce  stă în  puterile  și  priceperea mea pentru binele  locuitorilor  Sectorului  6  al
Municipiului București. Așa să-mi ajute Dumnezeu!
          

 Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6:
 Următorul punct pe ordinea de zi este aprobarea proceselor verbale.

Vă supun la vot aprobarea procesului verbal al ședinței extraordinare din
data de 7 ianuarie 2021. Voturi  împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 27 de
voturi pentru, procesul verbal a fost aprobat.

Vă supun la vot aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din data de
17 decembrie 2020. Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 27 de voturi
pentru, procesul verbal a fost aprobat. 

Mulțumesc! D-le președinte, aveți cuvântul!
          

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Aș vrea să vă propun
aceeași modalitate ca la ședința trecută și anume, să trecem la votarea proiectelor
în ansamblul lor. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi pentru? 27 de voturi pentru.
Ok! Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind desființarea
Direcției  Generale  de  Administrare  a  Fondului  Locativ  Sector  6,  preluarea
activității  în  cadrul  Administrației  Domeniului  Public  și  Dezvoltare  Urbană
Sector 6 și  aprobarea Organigramei, Statului de Funcții și a Regulamentului de
Organizare și Funcționare ale A.D.P.D.U. Sector 6 ca urmare a reorganizării.

 D-le Eduard, vă rog!
             

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Bună seara, d-le președinte,
d-le Primar, stimați colegi, onorat prezidiu, dragi cetățeni care ne urmăriți în on-
line, dar și cei care au venit aici în sală, colegii din conducerea Primăriei Sector 6
și  viitorii  din  conducerea  Primăriei  Sector  6!  Având  în  vedere  amendamentul
colegului meu, dl Tomescu, cu privire la scoaterea acestui punct de pe ordinea de
zi,  având în vedere faptul  că  nu a existat  o  consultare  publică cu oamenii,  cu
cetățenii, cu vecinii noștri direct afectați sau nu, de acest punct de pe ordinea de zi,
permiteți-mi  d-le  președinte  și  d-le  Primar,  să  dau  cuvântul  unei  doamne,
reprezentantă din A.N.L. Brâncuși, dacă îmi permiteți d-le Primar?  Este o d-nă
care, credeți-mă, a venit să vă dea niște, dacă se poate niște sfaturi, astfel încât să
se poată îmbunătăți eventual, această hotărâre, atâta tot.
          

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:   La diverse eventual,
dacă nu puteți să susțineți dvs. punctul de vedere al dânsei, în calitate de consilier
local.
          Dl  Simion Paul  Eduard,  consilier  local:  Eu,  în  calitatea mea de
consilier local, pot să dau cuvântul unui cetățean al sectorului 6, fără niciun fel de
problemă. Așa acceptam și noi, în mandatul trecut nu era o problemă, în momentul
când dvs. și cei de la U.S.R. veneau, dădeau cuvântul unui cetățean din sectorul 6.
Am rugămintea la dvs., cu tot respectul și cu toată stima, dacă se poate, câteva
minute, să vină cu niște propuneri civilizate.
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           Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Deci,  dvs.  sunteți
reprezentantul cetățenilor, dvs. puteți să susțineți un punct de vedere în calitatea
dvs. de consilier local, dacă…
           

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Deci, stimate domn, eu pot
să  susțin,  nu  e  vorba  de  asta,  dar  mi  se  pare  corect  față  de  comunitatea  din
A.N.L.  Brâncuși,  ca  un  reprezentant  de  acolo  care…,  eu  nu  mă  lovesc  de
problemele de acolo, că nu locuiesc acolo, locuiesc în altă parte a sectorului și mi
se pare corect ca un minut, două, d-na care a venit din partea reprezentanților, doar
să  ia  cuvântul  un  pic  cu  privire  la  chestia  aceasta.  Vă  rog  mult  de  tot,  d-le
președinte, d-le Primar, vă rog să aveți această bunăvoință!

           Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  În primul rând, doamna
nu s-a înscris. Deci, noi nu știm cine este d-na, eu mă mir că este în sală, în aceste
condiții de pandemie. Mă întreb, pentru că suntem mult prea mulți în sală, cum ați
introdus-o pe d-na în sală? Dacă consiliul este de acord, eu nu am nimic împotrivă,
numai că trebuie să-și asume punctul de vedere, dar nu știu în ce calitate vorbește
pentru  că  eu  știu  că  la  ședințe  participă  și  iau  cuvântul,  conform  Codului
administrativ, consilierii.

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  D-le Primar,  este   un
cetățean al sectorului 6 pe care dvs. îl administrați, dvs. în calitate de primar și
dânsa vrea doar să ia cuvântul, să vă expună doar niște păreri din partea locatarilor
de acolo care sunt direct loviți de problemele acestea.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Sigur că da, nu am nicio
problemă.

          Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Deci, dvs. sunteți primarul
și al lor și al cartierului A.N.L. Brâncuși.

          Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Bun! Două minute e ok,
nu am niciun fel de problemă.

Dl Simion Paul  Eduard,  consilier  local: Ok, mulțumesc  frumos!
D-le președinte, sunteți de acord?

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Aveți cuvântul d-na...,
vă rog, întâi să vă prezentați.

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Imediat!  O  să  meargă
microfonul la... Mulțumesc frumos de înțelegere!

 D-na  Tămășanu  Mihaela,  cetățean  al  sectorului  6:  Bună  ziua!
Tămășanu Mihaela este numele meu. Vin cu rugămintea insistentă, dacă s-ar putea
să se organizeze în cadrul primăriei o dezbatere la care să participe și locatarii din
cartierul A.N.L., eventual și cei din Țugulea dacă sunt dornici să se impice într-un
fel, pentru că în practică, deși ideile noastre pot fi bune, în practică nu vor avea
eficiența scontată și doar ne vor îngreuna nouă, ca beneficiari ai acestei prevederi,
situația. De ce? Pentru că prin noul proiect, conform R.O.F.- ului, așa cum am citit
și am înțeles de acolo, am solocitat în mediul on-line în repetate rânduri informații
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suplimentare,  am  încercat  și  telefonic,  nu  a  fost  nimeni  în  măsură  să  mă
lămurească,  dar  poate  o  dezbatere  organizată  într-un  cadru  legal  în  care  să
analizăm punctual situațiile din teren, ar putea duce cu siguranță la o îmbunătățire
a acestui proiect.    În momentul în care va trece așa, este adevărat că nu este bătut
în cuie, se poate modifica, dar cred că mai bine s-ar face de la început...

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: D-nă aveți ceva concret
în afară de dezbatere, ca să nu ne ocupăm timpul, aveți ceva concret să ne spuneți,
vă rog frumos?

D-na Tămășanu Mihaela:  Spre exemplu, poate să-mi spună și mie
cineva din acel R.O.F. dacă..., cine îmi avizează listele de întreținere care se vor
afișa? Eu nu am înțeles cine avizează listele de întreținere, spre exemplu?

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: D-nă, de când listele de
întreținere  sunt  problema  dvs.?  Aceasta  este  treaba  administrației,  ca  să  ne
asigurăm că totul va merge mai bine, mai departe. Deci, am impresia că ați fost
puțin montată. Deci, dvs. cereți cuvântul în Consiliul Local al Sectorului 6, ca să
ne întrebați cine afișează niște liste de întreținere? Mă gândeam că veniți cu ceva
semnificativ, deci,  vă rog frumos!

D-na Tămășanu Mihaela: Nu cine le afișează, scuzați-mă, nu cine le
afișează, eu nu am întrebat cine le afișează că scrie acolo. Cine le avizează?

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  O  să  vedem.  Partea
juridică este efectiv asigurată. Cu așa ceva veniți în fața acestui consiliu? Vă rog,
mai departe, ceva punctual care să ajute, vă rog frumos!

D-na Tămășanu Mihaela:  Deciziile în ședințele locatarilor, cum se
vor lua, că nu îmi este clar, am întrebat și nu-mi este clar...

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Aceasta este o speță atât
de îngustă și atât de minusculă în cadrul acestei dezbateri, încât eu am zis că vă
dau cuvântul cu bună credință și chiar vi l-am dat, dar vă rog frumos, spuneți ceva
care  să  conteze,  nu  cine  avizează  niște  liste  de  întreținere,  că  suntem oameni
serioși aici, aveți atenția întregului consiliu local. 

         D-na Tămășanu Mihaela:  Scuzați-mă, dar este vorba de banii pe
care îi plătim noi, adică noi plătim banii aceștia.

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  D-nă,  dvs.  cât  plătiți
chirie, vă rog frumos?

D-na  Tămășanu  Mihaela:  Nu,  pentru  că  dvs.,  spre  exemplu,  în
socotelile pe care le faceți...

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Cât? 200 de lei? Sunteți
chiriaș sau proprietar?
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D-na Tămășanu Mihaela: Nu, nici chiriaș, nici proprietar, surpriză,
ci acea categorie nereglementată legal.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: În ce categorie vă aflați,
vă rog? 

D-na Tămășanu Mihaela: Cumpărător cu plata în rate.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Bun! Deci, acum avem
legislația și sunteți asimilați proprietarilor, da?

D-na Tămășanu Mihaela:  Unde este  acea  legislație  unde suntem
asimilați proprietarilor și în dreptul...

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Incredibil! Deci, Grupul
P.S.D., suntem oameni serioși? Am crezut că d-na vrea ca să spună ceva...

          Dl Tomescu Constantin, consilier local: D-le Primar, dar nu cred că
trebuie s-o certați pe d-na, d-le Primar..., mai bine explicați-i, dacă  aveți ceva de
explicat.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: D-na să spună ceva care
să conteze pe proiect, dacă nu o să vă rog să eliberați sala.

D-na Tămășanu Mihaela:  Puteți să-mi spuneți, vă rog frumos, de
exemplu, cum ați  gândit  organigrama, cum vor putea face față acei angajați  la
numărul mare de unități locative, astfel încât să lucreze eficient și fără greșeli?

Discuții în sală

         Dl  Simion Paul  Eduard,  consilier  local:  D-le  Primar,  cu  tot
respectul, am rugămintea la dvs. să vă liniștiți, să vă calmați, probabil că ați avut o
zi grea, că o zi de primar nu e ușoară și sunt convins de treaba aceasta, cu tot
respectul, eu zic să vă liniștiți, să vă calmați, să nu o evacuăm pe d-na, așa cum ați
spus dvs., că nu e..., și vă spun că nu e, nu a fost montată de către nimeni. D-na a
sunat, vă spun și poate să vă confirme, d-na a sunat de pe site pe numerele de
telefon  ale  consilierilor,  puteți  s-o  întrebați  dvs.,  deci,  nu  a  montat-o  absolut
nimeni.

         Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Deci, unde vreți  să
mergem? I-am dat cuvântul să spună ceva care contează. Vă rog d-nă, vă ascult!

         D-na Tămășanu Mihaela: Vreau să vă rog frumos să luați în calcul
că suntem cu toții în aceeași parte a baricadei, dvs. vă doriți eficientizare, ne-o
dorim și noi, doriți modernizare, dorim și noi, doriți..., dar vă rog frumos, contează
să vedem concret, punctual, în practică, cum se pot pune în lucru acele prevederi
pe care le-ați stabilit.
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Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Incredibil! Care d-nă?

D-na Tămășanu Mihaela: Cele din R.O.F. și v-am spus și punctual.

          Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Ceva concret, vă rog fiți
specifică! Vă ascult, aveți toată atenția mea.

           D-na Tămășanu Mihaela:  V-am spus specific. Cum se face, în
cazul meu, care sunt cumpărător cu plata în rate și ca mine mai sunt câteva sute.

           Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Cum se face ce anume,
d-nă?

           D-na Tămășanu Mihaela: Cum se iau deciziile, că de plătit știu cine
plătește, eu.

           Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Două secunde! Rog pe
cineva din executiv să vă răspundă punctual la această speță. Vă rog, dl Ganciu. 
Răspunde cineva avizat și vă rog, puțină liniște. Mulțumesc!

           Dl  Ganciu Sorin,  Director D.A.F.L.: Bună seara d-nelor  și
d-nilor  consilieri  locali,  bună  seara  d-le  Primar,  sărut  mâna  d-nă  Tămășanu!
Într-adevăr, din 2019, proprietarii cu plata în rate, în urma demersurilor realizate
de către D.A.F.L.,  au fost,  într-o oarecare măsură, intrați  în normalitate, adică,
plătesc  reparațiile,  plătesc  investițiile,  reparații,  reparații  capitale  și  investiții,
inclusiv asigurarea locuinței. Din nefericire, după demersurile din august 2019, nu
a mai avut loc niciun demers prin care să se reglementeze din ce în ce mai mult
situația  acestor,  acestei  categorii.  Astăzi  dimineață  a  avut  loc  prima  discuție
împreună cu dl Primar și  cu președintele A.N.L. ului,  referitoare la cele 20 de
puncte, da, 20 de articole din legea nr. 152 /1998, ce trebuie modificate pentru ca
administrațiile publice locale, nu doar Bucureștiul, să-și poată exercita dreptul de
administrare așa cum trebuie, să nu mai fie încorsetate, practic, noi lucrăm după
152...

       Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6: Dl  Ganciu,   îmi  cer
scuze, d-na v-a pus o întrebare extrem de specifică, dați-i vă rog, doar răspunsul la
întrebarea aceea extrem de specifică, ca d-na să plece lămurită de aici.  Vă rog
frumos!

Dl Ganciu Sorin: Așa cum s-a întâmplat și până acum în adunările
generale  ale  proprietarilor,  cumpărătorii  cu  plata  în  rate  au  fost  invitați  să
participe, proprietarii au votat, iar din partea cumpărătorilor cu plata în rate și a
chiriașilor, a votat  reprezentantul direcției, ținând cont de voința majorității. Așa
se  va  proceda și  de  acum încolo,  din  nefericire,  până  acuma nu s-a  modificat
statutul cumpărătorului cu plata rate. Asta vom încerca să facem de acum încolo,
ca atunci când plătești, să și ai drept de vot. Sperăm să ne iasă, nu putem să ne
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asumăm ceea ce nu s-a făcut până acum, ne vom asuma ce vom face de acum
încolo. Mulțumesc!

         Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Bun! Mulțumesc! Eu
acum înțeleg fierberea aceasta, eu o înțeleg, se desființează instituții călduțe cu
sinecuri frumoase, cu directorime, cu mașini de serviciu, cu conturi adunate în
bancă, care așteptau contracte, eu înțeleg toată această fierbere, când calci pe un
mușuroi, o să fii întotdeauna invadat de mușuroi și vă zic că nu mă opresc aici,
deci, nu mă opresc aici, nu ne oprim aici. Majoritatea P.N.L. – U.S.R. – P.L.U.S.,
v-a elimina corupția și risipa în această primărie, despre aceasta este vorba, despre
asta și nimic altceva. Am înțeles toată opoziția pe care cineva a antamat-o, am
discutat, au fost dezbateri, am discutat cu sindicatul, am urmărit toate procedurile
legale. Ceea ce pot să vă asigur și ceea ce pot să îi asigur pe locuitorii din cartierul
Brâncuși, este că serviciile nu vor avea cu nimic de suferit, pot să îi asigur că ceea
ce a fost dezvoltat bun și pot să și menționez ceva dezvoltat bun, cum este acest
soft, va fi operațional în continuare, doar că, începem cu D.A.F.L. și vom continua
cu celelalte instituții să le eficientizăm, da, pentru că avem instituții care ne costă
foarte, foarte mult și nu mi-ar plăcea ca și pe viitor, soțiile sau soții angajaților
acestor instituții  care au ceva personal,  în speță job-ul soțului,  să vină în acest
Consiliu General și să pozeze în cetățeni, în mod ingenuu și să aclame... 

Discuții în sală

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: D-nă, nu m-am referit la
dvs., eu m-am referit în general. Să înțeleg că soțul dvs. lucrează la D.A.F.L.? Nu
știu, nu am zis despre dvs.. Mi-ar plăcea mult mai mult ca...

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  D-le  Primar,  politică...,
haideți că știți și dvs. și noi...

         Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Stați puțin, stați puțin, să
lămurim!  Grupul  P.S.D.  a  invitat  un  cetățean în  această  seară,  dragi  consilieri
locali, care a pozat într-un cetățean și eu ascult cetățenii și i-am dat cuvântul, drept
dovadă chiar dacă nu mă așteptam, eu nu am spus despre acest cetățean că  are
soțul angajat la D.A.F.L. sau nu, poate să ne confirme sau să ne infirme dacă este
adevarat, dacă dorește.

D-na Tămășanu Mihaela: Eu vă pot confirma, deoarece...

          Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Mulțumesc! Deci,
d-na este interesată ca să știe pentru posteritate, grupul P.S.D. a adus-o pe soția
unui domn care își pierde locul de muncă călduț, în acest  consiliul local, ca să
pozeze în cetățean.

Dl Tomescu Constantin, consilier local: D-le Primar, nu are nicio
treabă una cu alta, nu are nicio treabă.

Discuții în sală
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Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Dacă d-na continuă, o să
rog poliția locală să o evacueze din sală, să o scoată din sală.

            Dl Simion Paul Eduard, consilier local: D-le Primar, vă dau
cuvântul de onoare... 

            Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Este, efectiv urât ce ați
făcut.

            Dl Simion Paul Eduard, consilier local: D-le Primar, vă dau
cuvântul de onoare, aici, public, că doamna ne-a sunat de pe numerele de telefon
afișate pe site-ul primăriei și ne-a rugat dacă se poate, să fac chestia aceea. Vă dau
cuvântul de onoare în fața dvs...

             Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Vreți să spuneți că nu
știați că soțul doamnei lucreză la D.A.F.L.?

             Dl Simion Paul Eduard, consilier local: D-le Primar, vă dau
cuvântul de onoare, dvs. probabil că ați fost informat acum, printr-un mesaj sau
sms sau... 

             Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Oricum ați fost prinși
cu mâța-n sac.

Discuții în sală

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Haideți să trecem
peste, un coleg de-al dvs. dorește..., două secunde...

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Dacă este soția dânsului,
trebuia să menționeze acest lucru, dacă este soția d-lui care lucrează la D.A.F.L.,
trebuia  foarte  bine  să  menționeze.  Locuiesc  acolo,  pentru  că  foarte  mulți  în
D.A.F.L.,  și  asta  vreau  să  știu,  dl  lucrează  în  cadrul  primăriei,  pentru  că  nu
oamenii care au nevoie au primit acolo locuințe, ci angajați ai primăriei,da? Este
plin D.A.F.L. -ul și este plin cartierul Brâncuși de angajați ai primăriei, să ne fie
foarte clar.

Discuții în sală

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Două  secunde,  nu
suntem...vă rog frumos, dl Coșcodaru nu mai țipați așa! Dl Simion, ascultați-mă un
pic! Un coleg de-al dvs. dorește să ia cuvântul, dl Pană, haideți să trecem peste
momentul acesta și să ne calmăm și să începem să discutăm.

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Deci,
d-le președinte, încerc de o oră să iau cuvântul și văd că vă uitați în ochii mei și se
pare că nu mă vedeți. Ce trebuie să fac, să țip un pic mai tare ca să mă vedeți, să
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țip ca dl Primar? Nu. Eu încerc să am o atitudine civilizată și eu respect cetățenii
din acest sector.

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Și noi vă respectăm pe
dvs., îmi cer scuze!

          D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Văd. Lasați-mă să
termin! Văd cum dl Primar își permite să jignească, să pună etichete, că o doamnă,
care,  într-adevăr  este  într-o  situație...,  putem  avea  un  dialog,  vă  rog  frumos,
lăsați-mă să termin! Cum își permite dl Primar, când dl Primar, acum câteva luni
când era în Consiliul General, aducea 10, 20 de oameni în sala de consiliu general,
cu martori, cu filmări..., da, nu, nu, d-le Primar, și dacă vă demonstrez cu poze, că
știți că eu umblu cu poze și vă promit că vă demonstrez cu poze, dar altceva vreau
să spun. Noi eram obligați, fosta administrație, să-i lăsăm pe absolut toți cetățenii
să vorbească. De ce nu procedați la fel? Eu vorbesc de Primăria Capitalei, că dl
Ciucu nu era la Consiliul Local. 

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-na Butacu, haideți să
ne calmăm puțin și să nu transformăm ședința aceasta într-un... 

          D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Eu îl rog pe
dl Primar să avem un pic de respect și să nu mai bată cu pumnul în masă atunci
când nu-i  convine ceva,  lăsați-mă să termin,  vă rog frumos,  nu v-am întrerupt
deloc  dimpotrivă,  iar  semnele  acestea,  știu  că  sunteți  obișnuit  cu  ele.  Deci,
rugămintea  este  așa,  vă  rog frumos nu mai  puneți  etichete,  dl  Primar,  nu mai
spuneți  că  grupul  P.S.D.  i-am prins  cu  mâța  în  sac,  nu  știu  așa  ați  spus  mai
devreme, poate ați uitat. 

          Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  D-nă, știți ale cui sunt
firmele care fac reparații în cartierul Brâncuși?

          D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Nu, nu cunosc,
credeți-mă că nu cunosc subiectul.

          Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Le cunoașteți!

          D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Eu, eu personal?
Știți dvs. că le cunosc?

          Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Această instituție este
parazitată, banul public este furat... 

          D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: De către cine?

          Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: De către firmele colegilor
dvs. de partid.      

          D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Nu, stați un pic!
Ați făcut plângeri pentru aceste lucruri? 
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           Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Abia ce am aflat aceste
zile, urmează. Dvs. vă bateți atât de tare pe acest subiect pentru că veți fi afectați.
Deparazitez, scoatem corupția și risipa...

           D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  D-le Primar,
demonstrați-mi mie, vă rog frumos! Dacă faceți o afirmație, vă rog frumos să o
demonstrați! Demonstrați-mi că eu cunosc una din firmele care lucrează acolo.

           Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Eu o să vă demonstrez că
nu dvs. cunoașteți, că nu știu acest lucru,  dar pot să vă demonstrez  că firme ale
colegilor dvs. de partid, din P.S.D., au contracte cu D.A.F.L..

            D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Eu vă rog frumos
să le faceți plângere! 

            Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Exact, asta am să și fac.

            D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Eu altceva am
vrut să subliniez, și să vă rog și să ne respectăm cetățenii care vin să ia cuvântul,
pentru că asta se întâmplă....

            Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Dar respect cetățenii,
dar respect cetățenii care sunt sinceri, pe cetățenii care vin și mint și pozează în
cetățeni inocenți, având un interes direct în job-ul... 

Discuții în sală

           Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: D-le, d-na și-a apărat
interesul propriu, adică propriul venit, putea să spună domne', soțul meu...

           Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Auziți, haideți să ne
calmăm puțin și să revenim la ședință. Dacă doriți, putem rămâne la sfârșit și să
mai discutăm pe subiect. Vă rog frumos să încercăm să ne calmăm și să revenim la
ordinea de zi. 

           Dl Tomescu Constantin, consilier local: Dar vreau să aduc să vă
spun un lucru ca să  ne  calmăm.  Doamna nu a  venit  să  spună că vrea să  țină
funcțiile  acolo,  dânsa  și  în  întâlnirea  de  aseară  pe  care  am avut-o  cu  cei  din
cartierul Brâncuși, împreună cu cei de acolo, ne-a explicat greutățile cu care se vor
confrunta,  datorită  faptului  că  anumite  bucăți  din  structura  aceasta  va  trece  la
cealaltă structură, nici măcar nu a discutat despre soț,  nu a discutat despre număr,
despre cine rămâne sau ce rămâne, nu a discutat despre...

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Administrarea fondului
locativ se referă la cu totul altceva, noi ne ducem către chiriași, nu are sens să
discutăm pe detalii... 

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local:  Nu,  nu  ne  ducem către
chiriași, și dânșii..., doar ca să vă spun pentru dvs., așa ca să știți...

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Vă rog!
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Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  În condițiile acestea  nu
putem dialoga. Deci, dl președinte trebuie să fie respectat. D-le președinte, vă rog
frumos, faceți ordine în sală, dați cuvântul câte două minute fiecărui consilier care
vrea să ia cuvântul, punem concluzii și mergem la vot. 

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Haideți să ne calmăm
și să depășim acest moment.

          Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Vreau și eu să iau cuvântul,
d-le președinte!

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Deci, mai oferim
dreptul la replică d-lui Pană, după care o să supunem votului.

          Dl Simion Paul Eduard, consilier local: D-le președinte, cu tot
respectul, vreau și eu să iau cuvântul și o să-l iau. Vreau doar să-i dau un exemplu
d-lui Primar în legătură cu...

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Mi-ați cerut cuvântul
sau vreți să-l luați? Dl Pană că era înainte. Mulțumesc!

          Dl Pană Traian, consilier local: Bună seara, doamnelor și domnilor
consilieri, bună seara, domnule Primar! Am văzut că a escaladat pe acest punct de
pe ordinea de zi, nu cred că se ajungea aici dacă domnii consilieri din P.N.L. și
U.S.R. ar fi răspuns la telefon, telefon plătit de Primăria Sectorului 6...

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6: Aici
o  să  vă  opresc  eu.  Telefonul  meu  este  telefonul  meu  personal,  eu  astăzi,  și
majoritatea  colegilor  noștri,  au  primit  astăzi  cartele  SIM.  Toți  consilierii
U.S.R.-P.L.U.S. și P.N.L., au afișate pe site în C.V.-uri și în datele care sunt făcute
publice, numerele personale, acesta este numărul meu personal de telefon. Dacă
d-na m-ar fi sunat pe mine, eu sunt  Mihaela Ștefan, d-nă, nu m-ați sunat și nu știu
în ce măsură i-ați sunat și pe ceilalți colegi de ai mei. Deci, dl Pană, eu v-am oprit
ca să aplanez discuția din sensul acesta pentru că oricum s-a escaladat prea mult,
din punctul meu de vedere, d-na a pus o întrebare, cred că dl Ganciu i-a răspuns la
întrebare, nu văd ce sens mai au discuțiile, sincer, și dacă ne întoarcem la povestea
cu telefoanele și cu telefoanele plătite de primărie, eu și colegii mei am primit
cartele SIM astăzi. 

Dl Pană Traian, consilier local: Doi colegi de-ai dvs. au din vechiul
mandat, tocmai de aceea vă spun că nu s-ar fi ajuns aici. În altă ordine de idei,
ședința este condusă de către dl președinte, iar evacuarea din sală a unei persoane
o  dispune  strict,  numai  președintele  de  ședință,  nicidecum  executivul.  Vă
mulțumesc d-le președinte!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ok. Mulțumesc și eu!
Doresc să supun votului...
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          Dl Simion Paul Eduard, consilier local: D-le președinte, vreau doar
să-l întreb o chestie punctuală pe dl Primar, serios, pentru că dânsul...

                    Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Deci, apropo's de ce
zicea colegul dvs., dl. Pană, dacă tot eu coordonez această ședință și ofer dreptul la
replică sau la cuvânt, vă rog frumos să respectăm această regulă.

          Dl Tomescu Constantin, consilier local: Băgați-ne pumnul în gură
dacă...

                     Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Nu e vorba de a băga
pumnul în gură, e vorba de a avea o ordine aici. D-le Eduard, vă rog!

           Dl Simion Paul Eduard, consilier local: D-le Primar, ce rugăminte
am la dvs., civilizat, calm, discutăm ca de la om la om, ca de la vecin la vecin,
cum  ziceți  dvs..  Bun!  Ideea  este  în  felul  următor:  în  momentul  de  față,
organigrama  D.A.F.L.-  ului  este  formată  din  19+1,  adică  un  director  plus...
ș.a.m.d., mă rog, fochiști și vreau să ajung la nivelul de administratori. Am citit
regulamentul și acolo spune, dvs. ați făcut update pe site-ul primăriei, sunt patru
variante, varianta 1, 2, 3 și 4. Ultima variantă, varianta nr. 4, a fost updata-tă pe
site, dacă nu mă înșel, îmi cer scuze dacă greșesc, pe data de 14 luna aceasta, deci,
eu cred că nu au trecut 30 de zile de când a fost updata-tă, dar e pe data de 14, luna
aceasta. Bun! Ideea este în felul următor, în momentul de față, în regulament sunt
6 administratori care se ocupă și aici aș fi vrut să-l întreb pe noul domn Director de
la D.A.F.L., dl Ganciu, câte unități locative conține A.N.L.-ul, dar..., chiar, d-le
Ganciu, știți câte unități locative are A.N.L.- ul?

            Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: O secundă! Haideți să
ne dea informația totală, vă rog să ne spuneți și  câți  sunt proprietari,  câți  sunt
chiriași, vă rog?  Haideți să facem o imagine per ansamblu. Vă rog, d-le Ganciu,
câți sunt chiriași din cei 1700 și câți sunt proprietari?

            Dl Ganciu Sorin, director D.A.F.L.:  900, aproximativ 900 de
proprietari, patru sute treizeci și ceva de cumpărători cu plata în rate și 339, mi se
pare, dacă țin minte, de chiriași. Un administrator, administrează cel mai puțin 120
de unități  locative,  cel  mai  mult  280  de  unități  locative.  În  privat  am întâlnit
administrator care administra 400 de unități locative. Mulțumesc!

        Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Ideea este în felul următor,
de ce am pus întrebarea aceasta? În momentul de față în A.N.L. Brâncuși sunt
1760 de unități  locative,  iar în total cu Dealul Țugulea sunt 1815. Vă răspund
exact. D-le Primar, 6 administratori de la varianta nr. 1 de organigramă, în care li
se atribuiau 16, care aveau 16 atribuții, la varianta nr. 4 de organigramă, au peste
60 de atribuții, un singur administrator. Deci, 6 administratori au de administrat
1815 spații locative. Vă întreb, sincer, mi se pare că e un pic cam mult, dar știți de
ce? Stați să vă spun. Pentru că peste 50 de atribuții să aibă un singur administrator,
mi se pare un pic cam mult pe chestia aceasta, adică, eventual, nu știu, știți că
organigrama D.A.F.L.-ului avea 45, dacă nu mă înșel. Mulțumesc frumos!
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Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Primar!

          Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Putem să  facem
administratorul  si  atribuția.  Ideea  care  este?  Trebuie  să-i  învățăm  pe  oamenii
acestui sector că trebuie să fie responsabili de propria lor viață. Și mie mi-ar plăcea
să lucrez la stat, în special în instituțiile primăriei, să primesc o casă și să dau 200
de lei chirie, da, dar, în fine ce a fost, a fost. Dacă vreți ca să avem un dialog, avem
un dialog, dar eu cred că oamenii trebuie să devină responsabili  de propria lor
viață. Faptul că trebuie să fie tot timpul cineva care să-i schimbe becul și el este
proprietar pe bloc și să-i zugrăvească scara blocului, să aibă grijă de el pe banii
altora,  pentru  că  subvenționăm aceste  activități,  mie  nu  mi  se  pare  că  este  o
atitudine  responsabilă.  Deci,  mesajul  meu  este  următorul:  oamenii  trebuie  să
devină responsabili, această instituție își va continua activitatea în cadrul A.D.P.,
cei 19 oameni care au fost preluați sunt oamenii esențiali și cei care cu adevărat
munceau și duceau toată instituția în spate și eficientizăm această activitate, atâta
tot.  Cât  despre  interesele  pe  care  le-am  deranjat  din  zona  P.S.D.,  care  pierd
contracte, care pierd oameni de la partid, asta este, ghinion, continuăm.

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Dar cum puteți să
faceți astfel de afirmații? Vreți să vă spun eu cine urmează să fie acum pus după
noua organigramă? Nu există așa ceva, pe dl Primar, îl rog respectuos să nu mai
facă astfel de afirmații despre cei puși pe funcții de P.S.D. sau P.N.L, că eu pot să
vă spun acum lista...

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Vă rog frumos să nu
transformăm această ședință într-un circ, vă rog frumos. Am înțeles punctul dvs.
de vedere, toți colegii dvs. și-au spus punctul de vedere. Haideți să vedem cine
vorbește mai mult. 

          D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Eu pot să vă spun
acum lista cu cei care urmează să fie puși pe noua formulă și pe noua organigramă.
Pot să țip și credeți-mă că pot să vă acopăr. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  D-na Butacu, vă rog
frumos să vă opriți, s-a discutat foarte mult pe acest....

          D-na Butacu Simona Valentina consilier local: Nu, nu pot să mă
opresc atâta timp cât dl Primar își permite să facă astfel de afirmații. Vreți să spun
eu cine  urmează  să  fie  la  Ciclop,  vreți  să  vă  dau eu  detalii  despre  dvs.  și  ce
urmează să faceți?

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ok. La diverse puteți
să ne spuneți orice, haideți să trecem mai departe la ordinea de zi. 

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  O  să  aveți  o
surpriză.
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Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Supun votului proiectul
de hotărâre  privind desființarea  Direcției  Generale  de Administrare  a  Fondului
Locativ Sector 6. Voturi împotrivă? 9 voturi împotrivă (dl Bordei, d-na Butacu,
dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion  E.,  d-na  Surulescu,  dl
Tomescu). Abţineri? Voturi pentru? Cu 18 voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre  privind
aprobarea Organigramei, Statului de Funcţii și  Regulamentului de Organizare și
Funcționare  ale  aparatului  de  specialitate  al  Primarului  Sectorului  6  al
Municipiului București. 

Discuții? D-na Butacu, vă rog!

       D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Vreau să vă întreb, în
special pe dl Primar, de ce nu spune concret că schimbarea organigramei este de
fapt o găselniță pentru a vă debarasa de cei care vă sunt incomozi și mai mult
decât atât, înțeleg că s-au făcut liste și ați cerut liste cu cei care sunt susținători
P.S.D. sau membri, eu așa am auzit, poate vorbește lumea. Bun! O să vin cu probe,
că v-am zis că mă pricep. Altceva voiam să vă zic, spuneți că vreți să aveți un
aparat  de  lucru  mai  suplu,  păi  cum e  mai  suplu  când înființați  noi  posturi  de
conducere.  Oamenii,  salariații  care  vă  incomodează,  trebuie  să  plece  acasă  și
trebuie să vină cei care au carnet galben sau de la U.S.R., că eu așa înțeleg? Care e
meritocrația pe care o clamați dvs. în Consiliul General, că asta faceți, repet, eu
știu exact persoane care urmează să ocupe funcții pe noua organigramă și o să vi-i
spun ca să vedeți că poate n-o să mai fie, o să vă fie un pic teamă să-i puneți pe
acele  funcții  pe  cei  care  deja...,  s-au  făcut  jocurile,  înțelegerile,  s-au  împărțit
funcții  înainte ca ele să fie scoase la concurs. Deci, încă o dată, cum justificați și
spuneți că vreți să existe un aparat de lucru mai suplu, când de fapt înființați noi
posturi de conducere. Dl Viceprimar, dvs. ce atribuții aveți, îmi cer scuze, dar știu
că  puteți  mai  mult  și  văd  că  sunteți  doar  relația  cu  minorități.  Nu  mă  poate
suspecta nimeni că sunt simpatizant U.S.R., dimpotrivă, însă m-aș simți extrem de
vexată și jignită, sincer, îl cunosc pe                      dl Gâdiuță de patru ani din
Consiliul General, dl consilier general Ciucu mai absenta, ca să nu spun că după
doi ani a plecat, dar și în cei doi ani, o dată venea, de două ori nu, dl Gâdiuță a fost
prezent...

         Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Haideți să ne axăm pe
ordinea de zi, vă rog frumos!

          D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Nu, doar ziceam
doar că mi se pare un pic nedrept, atât. Mulțumesc!

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc!D-le
Primar, vă rog!

          Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Dl Viceprimar are în
subordine, pe lângă acest compartiment la care faceți referire, trei instituții foarte
importante,  ditamai  instituțiile,  printre  care,  Administrația  Școlilor,  Direcția
Generală  Taxe Locale  și  Direcția  Evidența  Persoanelor,  delegâdu-i  eu,  în  mod

21



expres,  atribuții  pentru  coordonarea  acestor  instituții.  Deci,  nu  are  deloc  puțin
dl Viceprimar și este valorificat la nivelul valorii persoanei pe care o are.

          D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Da. La discuția pe
buget pe școli, a fost invitat? 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Cu siguranță.

          D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Păi spuneți că e pe
hârtie, haideți să nu ne mințim.

           Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Vreți să vă răspund acum
la întrebări sau vreți ca să luăm la un rând de întrebări, după care să  răspund la
sfârșit, cum preferați?

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Dacă vreți, răspundeți.

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Bine.  Puneți  și  dvs.
întrebări și vă răspund la sfârșit. Bine, o să răspund și punctual. Dacă vă uitați pe
organigramă veți observa că am valorificat direcțiile generale care sunt, care fac
obiectul  principal  al  acestei  primării,  în  speță,  Direcția  Generală  de  Servicii
Publice Locale, Direcția Generală Arhitect Șef și Planificare Teritorială și Direcția
Generală de Investiții. Celelalte direcții, așa cum este normal, fiind direcții suport,
nu sunt direcții generale. Este un principiu de administrație corect, ca direcțiile
suport  să  fie  mai  mici  și  mai  puține  decât  direcțiile  care  reprezintă  obiectul
principal de activitate al unei primării. Doar aparent sunt mai multe posturi, doar
aparent, pentru că în realitate, noi dezvoltăm două direcții care nu au existat până
în  acest  moment  și  care  au  contraperformat,  este  vorba  despre  Direcția  de
Informatizare  a  Serviciilor  Publice  și  Direcția  de  Fonduri  Externe.  În  ceea  ce
privește  situația  informatizării,  suntem  la  genunchiul  broaștei.  Am  găsit  în
primărie și în instituțiile subordonate o multitudine de contracte cum să le numesc,
dacă  le  zic  inoportune,  sunt  finuț,  care  îngreunează  bugetul  într-un  mod
formidabil,  astfel  încât,  această  direcție  va  avea  două  obiective  principale,  să
demufeze contractele oneroase și care nu sunt făcute în interesul cetățenilor acestui
sector  și  să  dea  o  coerentizare,  să  coerentizeze aceste  cheltuieli,  nu  doar  din
primărie, ci din toate instituțiile subordonate, deci, vorbesc de zeci de astfel de
contracte. Această direcție va avea din partea mea, misiunea de a evalua eficiența
economică  a  fiecărui  contract  și  de  a  veni  cu  soluții  integrate  pentru  această
primărie. Al doilea obiectiv semnificativ al unei astfel de direcții, va fi aceea de a
informatiza serviciile publice, deci, muncă vor avea slavă Domnului și de aceea
avem nevoie de organizarea acestui domeniu la nivel de direcție, iar asta înseamnă
că creem posturi,  nu înseamnă că angajăm imediat, oricum toate posturile vor fi
scoase la  concurs,  niciun fel  de problemă aici.  În  ceea ce privește  Direcția  de
Fonduri Externe, această direcție trebuie să ne pregătească pentru a putea accesa
atât fonduri europene, dar nu doar europene, fonduri din Programul Național de
Reziliență, dar și fonduri de coeziune pentru că suntem total nepregătiți. Oamenii
din actualul departament folosesc mai degrabă consultanți  externi, care le scriu
cererile de finanțare și nu au capacitatea de a scrie singuri  proiecte. Eu însumi am
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fost nevoit,  în urma unor discuțiilor cu ei, să contractez niște consultanți ca să
depunem niște cereri de finanțare pentru niște amărâți de dezinfectanți și tablete,
pentru Dumnezeu. Dacă nici măcar asta nu putem să facem cu ceea ce avem, este
clar că trebuie ca să profesionalizăm o astfel de direcție și s-o creem la nivel de
direcție pentru că, constrângerile bugetare sunt semnificative, probabil că ați auzit
că sectoarele, și suntem într-o foarte grea situație și noi la  sectorul 6 și celelalte
sectoare, în loc să primim la nivelul anului trecut bani din cota de I.V., am primit
la nivelul anului 2006, trebuia să primim 50 de milioane, am primit 14 milioane și
noi  trebuie  să  asigurăm  că  vom  obține  bani  din  fonduri  externe,  fonduri
nerambursabile în special, pentru că pe ceea ce înseamnă fonduri rambursabile,
aduc la cunoștința acestui consiliu local, că suntem în limita superioară. Deci, ne-
am împrumutat atât de mult încât nu mai avem spațiu și tot ce putem face este să
creștem competențe  și  capacitatea  administrativă  în  această  direcție  și  de  aici
este..., vedeți, creem o direcție cu un  număr de 15 plus 1, da, dar de fapt crește
numărul de angajați foarte puțin, deci, de aici sunt și șefii mai mulți, pentru că
avem și serviciul în cadrul acestei direcții, menținându-i pe actualii angajați și nu îi
dăm afară, dar vrem ca să aducem și alți oameni care să fie competenți pentru a
putea aplica, deci, suntem în anul în care urmează să deschidem foarte multe linii
de finanțare și pe P.O.I.M. și pe celelalte programe și vă aduc la cunoștință că din
cauză că suntem atât de jos și fac public ca să știe încă de acum, să știe firmele de
consultanță,  o  să  scoatem și  niște  servicii  de  consultanță  la  licitație  pentru  un
contract cadru pe o perioadă limitată, să vină să participe, da, să participe, să vină
cu oferte, pentru că nu avem capacitatea, în acest moment, să scriem proiecte, să
atragem fonduri europene. Deci, va trebui ca să avem un astfel de contract cadru și
eu o să vă obișnuiesc, să public eu la mine pe Facebook, dar și pe pagina primăriei
orice scoatem la licitație, să avem o participare cât mai largă și transparentă și
urmând ca să  asigurăm o astfel  de consultanță,  care îmi doresc să fie  cât  mai
puțină și pe măsură ce ne profesionalizăm și creștem propria capacitate de atragere
de fonduri europene, să apelăm cât mai puțin la consultanți externi. Angajările vor
fi făcute..., vă aștept. Nu, dvs. probabil că, cunoașteți acele persoane care vor fi
numite, acele persoane...deci, nu aveți cum să cunoașteți câștigătorii pentru că nu-i
cunosc nici eu, dvs. puteți să știți acele persoane sau nu știu dacă le știți că nu le-
am spus nimănui, pe care le am în vedere să fie numite temporar.

Discuții în sală

                   Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Poftim? Nu, eu ceea ce vă
zic, este că vom organiza concursuri și cei mai buni le vor câștiga, iar,  ceea ce voi
face până vom organiza aceste concursuri, este ca să numim conduceri temporare,
da? Vă aduceți aminte de dl Tănăsuică, da, omul de casă al d-lui Primar și nu
vreau ca să mă duc în direcția aceea, noi nu facem așa, noi ceea ce vom face...

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-na Butacu, haideți să
ne respectăm, vă rog frumos!

Discuții în sală
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         Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: În ceea ce privește... 

D-na Surulescu Aurelia, consilier local: D-le Primar, îmi cer scuze!
Haideți  să  vorbim  concret  pe  subiectul  proiectului.  Orice  alte  probleme  de
contracte descoperite, de... 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Da, asta făceam. D-nă, ca
să înțelegeți  de ce am creat o nouă direcție a trebuit ca să vă explic care sunt
funcțiunile  ei...,  nu d-nă nu e  suficient  că  așa am considerat,  eu trebuie  ca să
justific în fața consiliului.

Discuții în sală

         Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-na Surulescu, o să vă
dăm cuvâtul imediat după ce termină. Mulțumesc frumos!

Discuții în sală

          Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: D-nă, stați puțin! Eu sunt
responsabil să ofer acestui consiliu local argumentele pe baza cărora să voteze și
v-am explicat de ce anume avem două noi direcții. Asta trebuie să fac, asta am
făcut.

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Vă rog frumos, haideți
să nu facem dialog, d-na Butacu, haideți să ne respectăm!

          Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Dacă doriți să vă dau
relații și despre oricare alt element din organigramă, vă stau la dispoziție. 

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Alin Copaci, vă rog!

          Dl Alin Copaci, consilier local: Mulțumesc d-le președinte! La acest
proiect vreau să depun trei amendamente, o să le citesc...

          Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Dar mai bine la sfârșit
după ce terminăm dezbaterile.

Dl Alin Copaci, consilier local: Ok, la sfârșit. Mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Vă rog, d-le Eduard!

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:   D-le  Primar,  am  o
întrebare la dvs., dar înainte de întrebare vreau să vă spun că, într-adevăr și eu pot
să afirm că știu foarte clar, și din partea unor colegi de ai dvs. de partid, din filiala
P.N.L.  Sector  6,  cei  în  care  dvs.  veți  avea  încredere  să-i  numiți  pe funcții  de
conducere pentru a coordona. Știți că și eu am lucrat în administrația locală, mi-am
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dat demisia, eu cred că am făcut ceva pentru oamenii acestui sector și pentru acest
sector, dar deși nu eram incompatibil cu funcția pe care o dețineam, mi-am dat
demisia, ca  să vă numiți omul dvs., în care aveți încredere. Bun, știm foarte bine
cine e și v-am zis de unde știm, din rândul colegilor dvs. din P.N.L. Sector 6. Ideea
este în felul următor, vreau să vă întreb d-le Primar, în urma acestei organigrame
nouă, a Primăriei Sectorului 6, în care dvs. propuneți prin aparatul de specialitate
mărirea numărului de posturi de conducere și în speță directori, câți oameni care
au muncit în această primărie și vă spun, că nu au venit pe mandatul lui Gabriel
Mutu sau pe mandatul lui Rareș Mănescu și sunt înainte de acești foști doi primari,
câți oameni își vor pierde locul de muncă, colegi de-ai dvs, colegi de-ai noștri? Eu
vă spun, d-le Primar, cu tot respectul, că au fost chemați și li s-a spus în față că de
pe data de 1 martie, căutați-vă, locuri de muncă. Sunt oameni care dețin aceste
funcții  publice  prin  concurs,  sunt  oameni  care  au  familii,  sunt  cetățeni  ai
Sectorului 6 ai Municipiului București, care sunt disperați în momentul de față,
sunt disperați, credeți-mă pe cuvânt. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Păi, ideea este că ați
adresat o întrebare, dacă doriți să vă răspundă dl Primar. 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Aceasta vreau să vă întreb.
Câți oameni își vor pierde, câți colegi își vor pierde locurile de muncă cu această
nouă organigramă? Și mai am o întrebare, dacă se poate, pentru dl Viceprimar, dar
cum considerați,  dacă considerați  că  răspunde acum dl  Primar  și  pe  urmă să-i
adresez  întrebarea  d-lui  Viceprimar.  Cum considerați,  d-le  Primar?  Răspundeți
acum, sau după ce adresez întrebarea și d-lui Viceprimar. Dl Viceprimar, pentru
dvs., o întrebare. Dacă se poate să ne spuneți, dvs. ca Viceprimar, ca ales local, ca
demnitar, pentru că știți, primele trei poziții, primar și cei doi viceprimari, sunt
deminari, în afara faptului că, sunt niște sporuri acolo, dar mă rog, aceasta este
partea  a  doua,  ați  contribuit  la  crearea  acestei  organigrame?  Dvs.  v-ați  pus
amprenta,                dvs. ca și Viceprimar, ca și lider al grupului,  ați pus amprenta
asupra acestei organigrame, ați contribuit cu ceva, i-ați spus, „d-le Primar, vreau și
eu să fac asta, sau vreau să fac asta”, aceasta vreau să vă întreb, sau „domne′, hai
să ne opunem că, uite ne pleacă niște oameni”? Mulțumesc frumos!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  D-le  Primar  sau
d-le Viceprimar? Dl Primar. 

 
Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Evident  că  această

organigramă reprezintă viziunea executivului in corpore. Executivul, primarul cu
cei doi viceprimari, au agreat această organigramă. Nu este nicio surpriză pentru
nimeni, nici pentru dvs. pentru că a fost în dezbatere publică, conform legii, și a
fost  discutată  pe  îndelete  cu  sindicatele  și  avem  și  raport  de  consultare  cu
sindicatele. Ca să vă răspund la întrebare, o să vă surprindă răspunsul, dar înainte
de aceasta, vreau să vă spun așa: ceea ce contează în primul rând într-o instituție
publică, din punctul meu de vedere, sunt competențele pe care oamenii le dețin.
Nu facem organigrame în funcție de oameni, ci în funcție de analiza funcțională pe
care o avem la baza deciziei pe care o vom lua. Deci, nu știu, pentru mine, sunt
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efectiv..., este surprinzător să aud că au fost chemați oameni și li s-a pus în vedere,
eu nu am chemat pe nimeni niciodată să-i pun în vedere așa ceva și nu am vorbit
cu nimeni din aparatul  de specialitate al  primăriei  să facă așa ceva.  Deci,  neg
categoric  asemenea  alegații.  Deci,  nimeni  nu  a  fost  chemat,  da?  Vă  aduc  la
cunoștință, încă o dată, că în această Primărie se ia șpagă, inclusiv de când sunt eu
primar. Vă aduc la cunoștință,  că în această Primărie se ia șpagă cu tupeu, pe
ierarhii  patronate și  menținute în timp în această Primărie,  poate  mai vechi de
patru ani de zile, și știu. În această primărie și în instituțiile subordonate primăriei,
se  ia  șpagă.  Incompetenții  și  șpăgarii  au  de  ce  să  se  teamă,  pentru  că  îi  știu.
Oamenii serioși, indiferent că sunt membri de partid, P.S.D., P.N.L. sau oricare, nu
mă interesează și nu am cerut niciodată liste în ceea ce privește apartenența la un
partid sau altul, că nu mă interesează, este dreptul lor constituțional.  Dacă am
P.S.D-iști competenți în această primărie, mă voi bate ca P.S.D-iștii competenți să
rămână și îi voi menține pe toți, pentru că am nevoie de oameni competenți și
integri, ca să fie foarte, foarte clar. O primărie, o instituție a statului, nu este o
instituție socială, nu, ea trebuie să livreze eficiența și vă răspund la întrebare dl
Edu. Mai puțin de 20. Nu vă așteptați la aceasta. De ce, pentru că vom avea grijă
ca ceilalți să fie redistribuiți, ca să nu îi dăm afară. Deci, mai puțin de 20. 
 

Dl Simion Paul  Eduard,  consilier local:  Dacă dvs.,  ca  Primar al
tuturor oamenilor din Sectorul 6, vă asumați aici public, că cei peste 30 de care
știm noi că iși vor pierde locul de muncă, îi veți ajuta să se transfere, sau nu știu,
să le păstrați locurile de muncă. 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Dacă fac parte dintre cei
despre  care  am informații  că  sunt  corupți  sau  că  sunt  incompetenți,  nu  o  să-i
transfer nicăieri. 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Dacă dvs. aveți dovezi și
informații  că  acei...,  chiar  vă  susținem  să  chemați  D.N.A.-ul  și  nu  este  nicio
problemă.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Cu siguranță.  Deci, în
consecință, oricum vă zic de acum, ca să nu aveți surprinze, ca să știți la ce vă
așteptați. Aceasta este organigramă tranzitorie, nu înseamnă că în această scurtă
perioadă, noi nu am  reușit să evaluăm competențele profesionale ale fiecăruia.
Sunt oameni în Primărie care nu știu să folosească calculatorul, sunt oameni în
Primărie care nu pot face operațiuni de bază, care fac greșeli gramaticale, da, sunt
oameni în Primărie care nu au compentențe de bază, nu îmi cereți să-i mențin, nu
îmi cereți        să-i mențin. Oamenii competenți nu au de ce să se teamă.  Oamenii
competenți își găsesc oricând de lucru, pentru că sunt competenți, da?

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Dacă nu, îi  dăm
afară...

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: În niciun caz.

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local: D-le  Primar,  dacă  îmi
permiteți! Eu îmi doresc foarte mult ca în primăria administrată de dvs., vă spun
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sincer, de la colegii de aici din primărie, ai dvs., că există o tensiune enormă și este
chiar  în  binele  dvs.,  ca  primar,  să  stagnați  această  tensiune prin care  oamenii,
credeți-mă…, este forfotă…, mă dă afară, nu mă dă afară…

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Eu nu știu dacă această
apropiere P.N.L.- P.S.D. este de bun augur și nu prea o încurajez. Adică, dacă am
astfel  de  colegi,  mira-m-aș  că  am,  ar  fi  păcat  să  fie  așa.  În  rest,  organigrama
corespunde  acestei  etape,  din  punctul  meu  de  vedere,  este  o  organigramă
tranzitorie pentru că, într-adevăr,va trebui să venim cu o organigramă și mai suplă
peste 6 luni, în care vom cere mai multă eficiență, mai multă muncă, mai multe
rezultate. Asta este ceea ce cer și este singurul lucru care mă interesează.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:   D-nul Viceprimar, vă
rog, aveți cuvântul!

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6: Bun.
Vă  mulțumesc,  d-le  președinte!  În  primul  rând  vreau  să  le  mulțumesc  pentru
aprecieri, atât d-nei consilier Butacu cât și d-lui Primar și îi asigur că voi face tot
ce pot pentru o schimbare în administrație și în comunitate, așa cum am spus și în
campanie, așa cum spun în continuare. Din punctul meu de vedere nu este o miză
să avem un câștig individual, un joc de putere individual sau un astfel de element
în discuție, nu despre asta este vorba. Eu îmi doresc și colegii mei sunt pe aceeași
lungime de undă, că trebuie să venim cu o schimbare reală în administrație și în
modul în care se fac proiectele și să aducem o schimbare în comunitate. Această
organigramă este rodul unei colaborări între cei din executiv, au fost discuții în
grupurile  de  consilieri,  orice  document  este  într-adevăr,  perceptibil  și  orice
document  poate  să  conțină  anumite  imperfecțiuni  inerente.  Așa  cum a  spus  și
dl Primar, este un document tranzitoriu, este un element care își dorește să aducă
mai multă claritate în primărie, este un document care își dorește să contribuie la
eficientizare, să sprijine realizarea acelor proiecte de care cu toții  am vorbit  în
campania electorală și este clar că este nevoie de această schimbare. Vom vedea în
perioada următoare dacă măsurile acestea cu care venim astăzi sunt bune sau nu și
vom acționa în consecință corectând greșelile de care ne vom da seama că le-am
făcut. Revenind la discuțiile despre numirile politice și toate aceste discuții despre
oameni,  în  acest  moment  avem încredere în  echipa care  conduce  administrația
locală  a Sectorului  6,  avem încredere în dl  Primar și  în echipa care  va prelua
conducerea executivului, dar vă spun foarte clar că susținem concursurile și am
discutat și am agreat acest principiu, să avem aceste concursuri de care cu toții am
vorbit în campania electorală. Dacă va fi un moment în care va trebui să luăm
atitudine și să spunem „ că nu considerăm că lucrurile se desfășoară într-un mod
transparent, într-un mod corect, da, o vom face. Am spus în campania electorală că
nu dăm cec-uri în alb și  o spun în continuare, dar în acest moment, nu despre
aceasta este vorba.  Este un document care vine cu bune intenții și vine cu dorința
de  a  aduce  o  schimbare  reală  în  administrația  locală.  Dacă  vom  ajunge  la
momentul în care să ne dăm seama că sunt greșeli și că sunt lucruri care trebuiesc
spuse, o vom face. Vă mulțumesc!
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Dl Simion Paul Eduard, consilier local: D-le Viceprimar, nu mi-ați
răspuns la întrebare, dacă ați contribuit la această organigramă.

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6:  Da,
am  contribuit  la  această  organigramă  și  puteți  observa  că  au  fost  mai  multe
versiuni  ale  organigramei  de  pe  site,  dar  ceea  ce  este  într-adevăr  important,
primarul, din punctul meu de vedere, mai ales la începutul unui mandat, trebuie să
fie cel care dă linia principală a organigramei. Acest lucru s-a întâmplat și este
normal  să  se  întâmple,  dar,  da,  am avut  o  contribuție  la  această  organigramă.
Mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Mulțumesc,
d-le Viceprimar! Dl Petcu.

Dl Petcu Sorin, consilier local: O să fiu scurt. D-le Primar, vreau să
vă spun ceva. Primăria gestionează activități  publice și  bunuri publice, ceea ce
înseamnă că are o componentă socială  foarte  mare,  nu mai spuneți  că  nu este
socială, este mai mult decât socială și vă dau și exemplu, întodeauna o să aveți
costuri și o să aveți un beneficiu social și gândiți-vă la programul „școală după
școală” unde faceți o cheltuială în care copiii sectorului beneficiază de o masă
caldă  și  ca  profesor  asociat  la  Universitatea  București,  cred  că  știți  să  faceți
diferență între bunuri publice, bunuri private și activitate privată, activitate care
gestionează bunurile publice.

Următoarea  întrebare  pe  care  v-o  pun,  tot  faceți  referire  la  fondurile
europene pe care le veți atrage, eu cred că orice primar dorește să facă acest lucru.
Cum veți atrage dvs. fonduri europene când nu vor fi axe deschise pentru zona
București-Ilfov? Știți câte axe au fost deschise, că s-a făcut programul 2021-2027,
va  fi.  Știți  câte  vor  fi  pe  București-Ilfov,  aveți  vreo  informație?  Administrația
publică locală poate să acceseze? Și vă întreb și de unde pentru că nu s-a publicat.
 Iarăși mai pun o întrebare, care aici ar trebui să mergeți la Primăria Municipiului
București,  din ce știu eu, sunt foarte multe proiecte în care noi nu putem intra
întrucât nu îndeplinim nici măcar obiectivele generale, nu le îndeplinim pe toate,
nu mai  vorbim de  obiective  specifice  etc..  Dvs.  spuneți  că  veți  atrage fonduri
europene. Cum, dacă nu vor fi? Faceți o promisiune...,  știți cum vindem pielea
ursului din pădure, fără să o avem. Eu nu știu de vreo axă momentan, deschisă, pe
care noi să o putem accesa. Nu știu vreo dezbatere momentan, la A.D.R.B.I., să
putem merge și unde să dezbatem pe caietul de sarcini ș.a.m.d., știu că o să apară
prin februarie ceva, dar nu a apărut nimic momentan. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Mulțumesc!
D-le Primar, vă rog!

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Probabil  că  sunteți
familial  cu  noțiunea  de  silogism,  dvs.  ați  fost  un  silogism în  argumentație  și
silogismul pleacă întodeauna de la două afirmații care par a fi în regulă, dar nu
sunt pentru a vă prezenta concluzia. Dvs. îmi dați exemple de programe sociale și
îmi spuneți că o primărie are caracter social, inerent, pentru că are și  activități
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sociale, acesta este un silogism. Ceea ce este adevărat este că da, primăria are
D.G.A.S.P.C.,  are  diferite  forme  de  implicare  sociale  și  are  și  responsabilități
sociale, dar asta nu înseamnă că poți să transformi aparatul de lucru al primăriei în
a angaja pe principii sociale și nu pe cele de eficiență economică pentru că altfel, i-
am lua pe toți care au venituri sub medie și am pune în criteriul de angajare în
legea funcționarului public.

Discuții în sală!

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Suntem la organigramă.
Nu putem să angajăm în primărie în funcție de criterii sociale și de nevoi sociale,
nu. Trebuie să avem oameni competenți care pot să livreze politici sociale, care
este altceva.

În ceea ce privește chestiunea cu fondurile externe, și le-am denumit externe
pentru că avem în vedere mai multe forme sau mai multe tipuri de fonduri, nu doar
fonduri europene, vă aduc la cunoștință că suntem la început de cadru financiar.
Deci, urmează să fie deschise și nu au fost încă făcute publice de către Guvern, o
serie întreagă de finanțări și noi nu putem să nu fim pregătiți. Iarăși vă aduc la
cunoștință că Asociația municipiilor din care fac și eu parte, chiar în bordul acestei
asociații, noi am pus pe masa executivului mai multe idei, propuneri, astfel încât
sectoarele Bucureștului să fie mult mai eligibile decât au fost în cadrul financiar
actual sau precedent și ar fi o iresponsabilitate din partea noastră, a tuturor, să
avem această șansă și  să nu fim pregătiți,  mai ales că o să traversăm, cel mai
probabil,  o  perioadă  de  criză  economică  din  cauza  pandemiei,  iar  resursele
bugetare proprii vor fi mult mai limitate. De asemenea, vă zic acum chiar dacă nu
are legătură, sper să obțin sprijinul dvs. atunci când vom veni cu măsuri care să
ducă la eficientizarea sau la creșterea colectării sau cum să o numesc? Este ideea
de a fructifica spațiul public pe care îl avem și de a-l fructifica în mod financiar și
o să vin cu o politică în acest sens la timpul potrivit, acum lucrăm la ea. Bun! Sper
că v-am răspuns la întrebări.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Mulțumesc,  d-le
Primar! D-le Tomescu.

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local:  În  concluzie,  pe
organigramă avem așa: 20 de posturi de oameni care vor pleca, 19 posturi noi și 7
posturi de directori noi. Aceasta este concluzia.
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Dl Ciprian Ciucu,  Primarul Sectorului 6: În concluzie,  numărul
oamenilor care va pleca, va fi mult mai mic decât cel care pare la prima vedere și
înființăm inclusiv posturi de conducere care să vină în aceste două direcții pe care
v-am zis că le dezvoltăm. Și încă o direcție foarte importantă, am și desființat
posturi de conducere, da, și o altă direcție foarte importantă va fi cea de Servicii
Publice Locale, va fi extrem de important. Deci, nu vor pleca foarte mulți oameni,
urmând ca să trecem printr-o evaluare instituțională, să vedem de fapt peste 6 luni,
dacă  oamenii  livrează,  dacă  au  competențele  necesare  și  dacă  putem  să
eficientizăm activitatea  acestei  primării.  Vă  zic,  avem mari  probleme  la  toate
aceste direcții, probleme mari de arhivare, nu s-a arhivat un document în primăria
asta niciodată în mod corect și conform legii. Vor fi niște costuri fabuloase pe care
va trebui să le acoperim pentru arhivare, pentru informatizare, da, toate licitațiile,
și o să vedeți că eu totdeauna, voi fi eu primul acela care va promova licitațiile și
vizibilitatea lor. Mai mult, știți ce o să observați la licitații? Liberalizare. În sensul
că acele condiții restrictive care au fost până acum puse în caietele de sarcini, cu
nu știu ce cifre de afaceri, cu nu știu ce utilaje care să fie fix cele pe care le avea
un anumit operator economic, vor dispărea. 

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local:  Nu  putea  să  treacă  de
A.N.A.P. nici un astfel de caiet de sarcini. Eu nu știu caietele de sarcini, că nu
m-am uitat pe ele, dar vă spun că nu puteau să treacă de A.N.A.P..

                  Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Dl Copaci, vă rog!   

Dl  Copaci  Constantin  Alin,  consilier  local:   Mulțumesc,
d-le președinte!  Stimați colegi, la acest proiect de hotărâre  doresc să aduc trei
amandamente:
             Primul amendament: Modificarea statului de funcții, anexa nr. 2, punctul
II,  funcții  publice  de  execuție,  în  loc  de  129  funcții  publice  de
consilier/inspector/expert/consilier  juridic  superior,  128  funcții  publice  de
consilier/inspector/expert/consilier juridic superior și în loc de 2 funcții publice de
consilier/inspector/expert/consilier  juridic  debutant,  3  funcții  publice  de
consilier/inspector/expert/consilier juridic debutant. 

Al  doilea  amendament: Modificarea  denumirii  Biroului  Activități
Comerciale  în  Biroul  Autorizări  Activități  Comerciale  și  introducerea  acestor
modificări  în  anexa  nr.  1   Organigrama  și  în  anexa  nr.  3  Regulamentul  de
Organizare și Funcționare.

Al  treilea  amendament:  Se  completează  art.  15  din  anexa  nr.  3  privind
Regulamentul  de  Organizare  și  Funcționare  a  aparatului  de  specialitate  al
Primarului  Sectorului  6,  la  proiectul  de  hotărâre,  cu  următoarele  atribuții  în
concordanță cu actele normative specifice, respectiv: Legea nr. 50/1991  privind
autorizarea  executării  lucrărilor  de  construcţii, cu  modificările  și  completările
ulterioare și  Legea nr. 350/2001 privind amenajarea teritoriului şi urbanismul, cu
modificările și completările ulterioare, și anume:

Direcția  Generală  Arhitect  Șef  și  Planificare  Teritorială  este  condusă  de
Arhitectul  Șef  al  Sectorului  6 și  reprezintă  autoritatea  tehnică  cu  atribuții  în
domeniul  amenajării  teritoriului  și  urbanismului  din  cadrul  subdiviziunii
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administrativ  –  teritoriale  a  Sectorului  6  al  Municipiul  București,  conform
Legii  nr.  50/1991  privind  autorizarea  executării  lucrărilor  de  construcții,  cu
modificările și completările ulterioare și  Legii nr.  350/2001 privind amenajarea
teritoriului și urbanismul, cu modificările și completările ulterioare.

Arhitectul-Șef  desfășoară  o  activitate  de interes  public,  ale  cărui  scopuri
principale  sunt  dezvoltarea  durabilă  a  comunității,  coordonarea  activităților  de
dezvoltare teritorială, amenajarea teritoriului și urbanism, protejarea valorilor de
patrimoniu  și  a  calității  arhitecturale  la  nivelul  subdiviziunii
administrativ - teritoriale a Sectorului 6 al Municipiul București, îndeplinând în
acest sens atribuțiile prevăzute de actele normative specifice care reglementează
activitatea în domeniul amenajării teritoriului și urbanismului, care cad în sarcina
funcției de Arhitect-Șef.

Mulțumesc frumos!                                         
Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,

d-le Copaci!
Supun la vot amendamentele.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Dacă se poate, vreau un
sfat pentru dl Primar!

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință:  La diverse,  vă  rog,
sfaturile!

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Pe proiect.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Vă rog, d-le Simion! 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  D-le Primar, din câte știu
eu, ați pomenit mai devreme de POIM, Programul Operational de Infrastructură
Mare,  doar  Regiunile  și  Unitățile  Administrativ  Teritoriale  pot  acesa  fonduri
europene, Subunitățile Administrativ Teritoriale, nu pot accesa fonduri europene
pe P.O.I.M.. Mulțumesc!

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Citiți mai atent! Tocmai
o să aflați că în iulie o să fie lansată o linie de finanțare pentru stații de sortare a
deșeurilor și acum sunt făcute demersuri de către noi, primarii de sector, ca să fim
eligibili.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Cine o să fie noul Director
de la acea direcție, un coleg probabil, nu știu, trebuie să știe chestia aceasta.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc!
D-le Arhitect Șef, vă rog!

Dl Bera Marcel Florentin, Arhitect Șef:  Vreau să intervin pentru
amendamentul numărul 3, făcut de dl consilier. Am depus la Secretarul General al

31



Sectorului 6, în vederea prezentării către consiliul local, un amendament care este
mult mai complet față de propunerea d-lui consilier. Aș vrea să știu dacă pot să-l
citesc  eu  sau  îl  citește  dl  Secretar  sau  s-a  luat  la  cunoștință.  Este  vorba  de  o
prezentare mai generală a direcției pe care o conduc, este vorba de preluare din
lege a atribuțiilor din legi, pentru că sunt cele două legi, 50 și 350, pe care trebuie
să  le  pun  în  aplicare  în  activitatea  direcției  pe  care  o  am  și  după  mine,
amendamentul  trebuie  să  conțină  textul  complet,  preluat  din  lege,  legat  de
atribuțiile Arhitectului Șef, care nu sunt prezente în momentul de față în R.O.F..

 Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-le Arhitect Șef! Am luat la cunoștință acest amendament. În amendamentul 3
sunt specificate ambele legi la care dvs. faceți referire. Mulțumesc frumos!

Supun la  vot  amendamentul  nr.  1:  Voturi  împotrivă?  9  voturi  împotrivă
(d-na  Butacu,  dl  Bordei,  dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion
Eduard, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Abțineri? Nu sunt. Voturi pentru? Cu 18
voturi pentru, amendamentul a fost aprobat.

Amendamentul nr. 2: Voturi împotrivă? 9 voturi împotrivă (d-na Butacu,
dl  Bordei,  dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion  Eduard,
d-na Surulescu,   dl  Tomescu). Abțineri? Nu sunt.  Voturi pentru? Cu 18 voturi
pentru, amendamentul a fost aprobat.

Amendamentul nr. 3: Voturi împotrivă? 9 voturi împotrivă (d-na Butacu,
dl  Bordei,  dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion  Eduard,
d-na Surulescu,   dl  Tomescu). Abțineri? Nu sunt.  Voturi pentru? Cu 18 voturi
pentru, amendamentul a fost aprobat.

Propun votarea proiectului de hotărâre în ansamblul lui.  Voturi împotrivă?
9 voturi împotrivă (dl Bordei, d-na Butacu, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl
Petcu, dl Simion Eduard, d-na Surulescu, dl Tomescu). Abțineri? Nu sunt. Voturi
pentru? Cu 18 voturi pentru, proiectul a fost a fost adoptat.  

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind
aprobarea pentru anul 2021 a Planului  de acţiuni  de interes local  în vederea
repartizării orelor de muncă pentru persoanele beneficiare a Legii nr. 416/2001
privind venitul minim garantat. 

Discuții? Nu sunt discuții. Voturi împotrivă? 8 voturi împotrivă (dl Bordei,
d-na  Butacu,  dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  d-na  Surulescu,  dl
Tomescu).  Abțineri?  Nu  sunt  abțineri.  Voturi  pentru?  Cu  18  voturi  pentru,
proiectul a fost adoptat. (a ieșit din sală dl Simion Eduard).

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind punerea în
aplicare  a  prevederilor  art.  6  din  Legea  nr.  416/2001  privind  venitul  minim
garantat, cu modificările și completările ulterioare. 

Voturi împotrivă? Nu sunt. Abțineri? Nu sunt abțineri. Voturi pentru? Cu 26
de voturi pentru, proiectul a fost a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind acordarea
de la bugetul local al Sectorului 6 a unor sume de bani pentru plata chiriei unor
locuințe,  în  anul  2021,  ca măsură de prevenire şi  combatere  a marginalizării
sociale, conform prevederilor Legii nr. 116/2002.
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Dacă sunt discuții? Nu sunt. Voturi împotrivă? Nu sunt. Abțineri? Nu sunt
abțineri.  Voturi pentru? Cu 27 de voturi pentru, proiectul a fost a fost adoptat.
(a revenit în sală dl Simion Eduard). 

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea
derulării şi finanțării din bugetul local al Sectorului 6 în limita sumei de 33000 lei
a  proiectului  ,,Centrul  de  pregătire  pentru  performanță  PERM
(Programare  –  Electronică  –  Robotică  –  Mecanică)  desfășurat  de  Primăria
Sector 6 prin Administrația Școlilor Sector 6 și Inspectoratul Școlar Sector 6 în
parteneriat cu Colegiul Tehnic ,,Carol I’’.

Dacă sunt discuții? Dl Pană, vă rog!

Dl  Pană  Traian,  consilier  local:  Mulțumesc,  d-le  președinte!  Eu
susțin acest proiect și bănuiesc că și colegii mei, l-am susținut tot timpul, dar dat
fiind  faptul  că  sunt  membru  în  consiliul  de  administrație  al  acestei  școli  și
legislația este ambiguă aici, mă abțin de la dezbatere și de la vot. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc, dl Pană!
Alte discuții? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul.  Voturi împotrivă? Nu sunt.
Abțineri? Nu sunt abțineri. Voturi pentru? Cu 26 de voturi pentru, proiectul a fost
adoptat.              

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind stabilirea
costului  mediu  lunar  de  întreţinere  a  persoanelor  adulte  cu  handicap  care
beneficiază  de  servicii  oferite  de  Centrul  de  zi  pentru  persoane  adulte  cu
dizabilități,  din  cadrul  Direcţiei  Generale  de  Asistenţă  Socială  şi  Protecţia
Copilului Sector 6, în anul 2021. 

Dacă sunt discuții? Nu sunt. Voturi împotrivă? Nu sunt. Abțineri? Nu sunt
abțineri. Voturi pentru? Cu 27 de voturi pentru, proiectul a fost a fost adoptat.    

Următorul  proiect  pe  ordinea  de  zi: Proiect  de  hotărâre  privind
completarea  Anexei  Nr.  1  la  H.C.L.  nr.  7  din  data  de  30.01.2020  privind
organizarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat şi
particular de pe raza Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti pe anul şcolar 2020 –
2021.

Supun la vot.  Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 27 de voturi
pentru, proiectul a fost a fost adoptat.    

Următorul  proiect  pe  ordinea  de  zi: Proiect  de  hotărâre  privind
completarea  Anexei  Nr.  2  la  H.C.L.  nr.  7  din  data  de  30.01.2020  privind
organizarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat şi
particular de pe raza Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti pe anul şcolar 2020 –
2021, cu patru noi unități.

Dacă sunt discuții? Nu sunt discuții.  Voturi împotrivă? Nu sunt. Abțineri?
Nu sunt abțineri. Voturi pentru? Cu 27 de voturi pentru, proiectul a fost a fost
adoptat.    

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind organizarea
reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat şi particular de pe
raza Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti pe anul școlar 2021 – 2022. 
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Discuții? Nu sunt discuții. 
Voturi  împotrivă?  Nu  sunt.  Abțineri?  Nu  sunt  abțineri.  Voturi  pentru?

Cu 27 de voturi pentru, proiectul a fost a fost adoptat.
Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind solicitarea

transmiterii de către Consiliul General al Municipiului Bucureşti a arterelor de
circulaţie  -  bd.  Drumul  Taberei,  bd.  1  Mai  şi  un  tronson  al  str.  Sibiu,  din
administrarea  Consiliului  General  al  Municipiului  Bucureşti  -  Administraţia
Străzilor, în administrarea Consiliului Local al Sectorului 6.    

Discuții dacă sunt? D-na Butacu. 

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Eu aș vrea să vă
citez din dl Primar Ciucu, pe vremea când era consilier general, mai exact 1 august
2016. Citez: „Mafia P.S.D. în acțiune! Ei ne iau de proști, așa la pachet, dar nu le
merge! Adică să renunțăm la una din atribuțiile noastre în favoarea lui Negoiță
care să dispună după bunul plac de proprietatea Capitalei din Sectorul 3?” Era
vorba despre fix aceeași speță. Dl Primar al Sectorului 3 în perioada respectivă
2016, solicita Consiliului General, o arteră din b-dul Unirii, exact același lucru pe
care noi acum încercăm să-l solicităm, îl solicităm de fapt și aș dori să-l întreb pe
dl Primar, când a fost problema, când era mafia P.S.D. în acțiune, atunci sau acum
pe aceeași speță? 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Primar, vă rog!

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Vedeți, d-na Butacu, voi
continua să vă surprind! Vedeți dvs., eu sunt genul de individ care atunci când
acumulează mai multă experiență, poate să zică, domne', am acumulat experiență
și poate spune, pe baza experienței acumulate, când greșește sau când are dreptate.
Aceasta  este  și  o  chestiune de  filozofie  a  administrației  publice din București.
Dacă ne uităm la cele bulevarde luate în administrare de către primarii de sector, o
să vedem o diferență de calitate a spațiului public atunci când au fost preluate și vă
dau  un  exemplu  foarte  clar.  Robert  Negoiță,  așa  cum spune  d-na  consilier,  a
preluat acel bulevard și l-a amenajat bine, arată mult mai bine de la Unirii până la
Alba Iulia, în timp ce dl Florea nu a luat partea aceea de la Unirii până la Casa
Poporului și arată mult mai prost. Deci, experiența ne arată, că acolo unde primarii
de sector s-au implicat,  chiar dacă vorbim de Iuliu Maniu, bine, eu aș fi  făcut
altceva pe Iuliu Maniu, dar și Iuliu Maniu care a fost preluat de către fostul primar
și b-dul             Alba Iulia, atunci când vin la primarii de sector, care sunt mult mai
interesați ca să livreze la nivel local, poate decât un primar general oricare ar fi el,
lucrul arată mai bine. De aceea, da, eu cresc, mă maturizez, observ lucrurile și pot
să recunosc când am o perspectivă greșită și când nu și de aceea nu o să…, adică
chiar dacă mă atacați cu chestiuni din trecut, pot să argumentez și acum chiar v-am
argumentat, de fapt, de ce ne uităm empiric la situații care au existat și acolo unde
vedem că intră în administrarea primăriei de sector, lucrurile arată mai bine. Dacă
aș avea încredere că Primăria Generală ar avea suficient de mulți bani și interes,
dar gândiți-vă câte artere de asemenea calibru are Primăria Generală în București
și noi nu putem să-i lăsăm pe locuitorii din Sectorul 6 din Drumul Taberei, care au
stat atâta timp cu șantier sub geam, cum am stat și eu, să trăiască în continuare
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într-un  bulevard   neamenajat,  într-un  bulevard  care  încă  este  un  șantier  prin
concursul Metrorex, mă refer la zona Moghioroș și este doar normal să încercăm
să ne facem viața mai bună, încercând să ne asumăm noi un proiect minimal de
reabilitare, că nu văd ceva, oricum sunt conservatori oamenii din Drumul Taberei,
nu văd ceva fabulous, domne', dar o amenajare minimală după atâția ani de șantier,
merită și ei. Sper că         v-am surprins!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,  d-le
Primar! Dl Eduard. 

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:   Mulțumesc  frumos,
d-le președinte! D-le Primar, ne bucurăm că ați recunoscut faptul că în mandatul
trecut s-au realizat lucruri pozitive și ați dat exemplul b-dului Iuliu Maniu care
arată, din punctul meu de vedere, impecabil. Ideea este în felul următor, chiar în
ședința de astăzi ați menționat de câteva ori, faptul că în acest an va exista o criză
financiară  că  nu  vom  avea  bani,  chiar  ați  tăiat,  din  câte  știm  foarte  bine,
aproximativ 30% de la salubrizare, 30% de la întreținere, ș.a.m.d, pentru a face
economie, pentru proiectele dvs.. Având în vedere că noi solicităm b-dul Drumul
Taberei, b-dul 1 Mai, bucata între Favorit și b-dul 1 Mai a străzii Sibiu, pentru a
executa niște lucrări de amenajare acolo, vă rog să ne spuneți și nouă și cetățenilor,
de unde veți avea fonduri pentru aceste amenajări, care, din  proprie experiență vă
spun, că nu vor fi chiar mici. Mulțumesc frumos! 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Vom avea fonduri din
demufarea contractelor oneroase pe care cel puțin 70%-80% din administrație din
subordinea noastră le-au încheiat cu diferiți paraziți de-a lungul timpului. 

Dl Simion Paul  Eduard,  consilier  local:  Dl Primar,  să  știți  că...,
vreau doar să vă dau un exemplu. Lucrările pe b-dul Iuliu Maniu au fost executate
de către un grup de firme care au câștigat printr-o licitație, au câștigat acel proiect.
Această licitație s-a desfășurat în S.I.C.A.P., o să vedeți că veți face și dvs., deci,
administrația locală nu are cum să influențeze această licitație.

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Eu  mă  refeream  la
contracte de pază, contracte de I.T., contracte de mâncare…

          Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Inclusiv la pază, știți...

Dl Ciprian Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Cu porții  de mâncare
care se dau de anumite firme, în școli, mă refeream la toate aceste mufe pe care aș
sta puțin, și am făcut un exercițiu comparativ cu toate bugetele de la primărie și
am început să demufăm, bine nu o să mai prelungim acele contracte, și vă zic că
am reușit, așa, în două zile de muncă, împreună cu cei doi viceprimari, ca să facem
economii de undeva la o sută de milioane. O sută de milioane! Acesta este bugetul
din fonduri proprii pentru investiții al primăriei pe anul trecut, ca să vă dați puțin
seama de un raport de mărime, de un ordin de mărime, deci, de aici, o să avem
dl Eduard, bani. 
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Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Mulțumesc  frumos,
d-le Primar, dar să știți că, nu știu mufa aceea dacă vreți să o schimbați, adică nu
este niciun fel de problemă, doar vă spuneam că în urma unei licitații se vor face
aceste lucrări. Nici dvs, nici eu, nici nimeni nu poate influența. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Dl Simion, haideți să
încercăm să nu monopolizăm discuția. Dl Pană, vă rog! 

Dl Pană Traian, consilier local:  Mulțumesc, d-le președinte! Este
normal  să  faceți  economie,  datorită  faptului  că  în  acest  moment  programul
Școala după școală, nu se mai  derulează. Deci, bănuiesc că una din economii de
acolo este.

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  frumos!
Supun  la  vot  proiectul  de  hotărâre.  Voturi  împotrivă?  9  voturi  împotrivă  (dl
Bordei,                      d-na Butacu, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl
Simion Eduard,                     d-na Surulescu, dl Tomescu). Abțineri? Nu sunt
abțineri. Voturi pentru?                          Cu 18 voturi pentru, proiectul a fost a fost
adoptat.

Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului-cadru de organizare
şi funcţionare al Centrului de zi  „Sfinții Împărați Constantin și Elena” din cadrul
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6. 

Dacă sunt discuții? Dl Pană, vă rog!

Dl Pană Traian, consilier local:  Multumesc, d-le președinte! V-aș
ruga să ne spuneți și nouă, din câte am observat, Comisia 4 a dat aviz favorabil,
Comisia 5 a dat aviz negativ. Care sunt motivele pentru care au votat împotrivă cei
din Comisia 5? Mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Dau  cuvântul
președintelui Comisiei 5. 

Dl Copaci Constantin Alin, consilier local:  Ideea a fost că avizul
nefavorabil s-a dat prima oară când a fost prezentat acest proiect, anul trecut, nu
mai țin minte exact data, avizul favorabil al Comisiei de învățământ s-a dat anul
acesta după completarea cu unele informații, iar Comisia 5 nu a mai revenit asupra
avizului. 

D-na  Ștefan  Mihaela  Ana  Maria,  Viceprimar  al  Sectorului  6:
Adaug eu, dacă îmi permiteți? 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Vă  rog,
d-na Viceprimar! 
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D-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6: Este
o discuție  destul  de  avansată  și  vorbim și  între  noi  consilierii  și  vorbim și  cu
subordonatele, în ideea în care proiectele de hotărâri de Consiliu Local, care sunt
inițiate  de  subordonate  sau  aparatul  de  specialitate  al  Primarului,  ar  trebui  să
prezinte  niște  Rapoarte  de  fundamentare  cât  mai  concrete  și  cât  mai  bine
fundamentate, ca să zic așa. În primă fază, cele trei proiecte pentru regulamente,
prezentau doar regulamentul nou. Noi am solicitat Direcției Generale de Asistență
Socială  să  ne  prezinte  care  sunt  diferențele  între  regulamentul  vechi  și
regulamentul nou și care a fost baza pentru care ele s-au făcut. Am primit aceste
specificații  și  anume: Standardele  minime  pe  acest  tip  de  serviciu  au  fost
modificate, bănuiesc că știți, anul trecut, printr-un Ordin al Autorității Naționale
pentru  Persoane  cu  Dizabilități  și  Protecția  Copilului,  mai  multe  servicii  au
beneficiat de o majorare a standardului minim și mai mult decât  atât,  cele trei
servicii sociale sunt în proces de licențiere, de fapt, și una din condițiile necesare
obținerii  licenței  de  funcționare  este  bineînțeles  un  Regulament  -  cadru  de
organizare  şi  funcţionare,   care  prin  acest  H.C.L.,  a  fost  adus  la  normele  în
vigoare. La momentul la care  prima variantă a proiectului a intrat în Comisia 5,
toate datele acestea nu erau disponibile, ei, bănuiesc că au dat aviz nefavorabil,
între timp noi am solicitat toate informațiile acestea, au intrat în Comisia 4, au
primit  aviz  favorabil,  atât  d-na  Director  Schmutzer,  cât  și  d-na  Director  de  la
Administrația Școlilor, deși, dânsa nu are nimic legat de situația aceasta, dar au
fost și ele prezente la discuție și ne-au prezentat punctul de vedere și tot ce a stat la
baza proiectului. De aici și întârzierea și de aici și diferența. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-na Viceprimar! Dl Pană, vă rog! 

Dl Pană Traian, consilier local: Mulțumesc, d-le președinte! Voiam
să scot în evidență că în acea ședință de Comisie, eu și d-na consilier Surulescu am
votat pentru, știam cadrul legal, colegii au votat împotrivă, deci, noi ca și consilieri
o să votăm tot pentru, pentru acest proiect, datorită faptului că și în ședința de
Comisie am votat pentru la acest proiect. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Mulțumesc, dl Pană!
Dl Copaci, vă rog! 

Dl  Copaci  C-tin  Alin,  consilier  local:  Deci,  votul  atunci  a  fost
împotrivă pentru că nu am avut toate datele. Mulțumesc! 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Supunem la vot. Voturi
împotrivă? Nu sunt. Abțineri? Nu sunt abțineri. Voturi pentru? Cu 27 de voturi
pentru, proiectul a fost a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea
Regulamentului-cadru de organizare şi funcţionare a Centrului de zi ”Floare de
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Colţ” din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului
Sector 6. 

Discuții? Nu sunt discuții. 
Supun la vot.  Voturi împotrivă? Nu sunt. Abțineri? Nu sunt abțineri. Voturi

pentru? Cu 27 de voturi pentru, proiectul a fost a fost adoptat.
Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului-cadru de organizare

şi funcţionare al Centrului de zi ”Sf. Andrei” din cadrul Direcţiei Generale de
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6. 

Discuții? Nu sunt discuții.
Supun la vot.  Voturi împotrivă? Nu sunt. Abțineri? Nu sunt abțineri. Voturi

pentru? Cu 27 de voturi pentru, proiectul a fost a fost adoptat.
Ultimul punct pe ordinea de zi: Întrebări și interpelări. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-na Butacu, vă rog!

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Eu am de făcut o
propunere d-lui Primar. Mizez pe faptul că dl Primar s-a maturizat politic, așa cum
singur a mărturisit și i-aș propune să mergem împreună la Primăria Capitalei, fără
lighean, că noi suntem eleganți, să-l întrebăm pe dl Primar Nicușor Dan, ce se
întâmplă cu apa caldă, pentru că primesc în fiecare zi, mesaje de la bolnavi din
spitale. Știu că pe 28 U.S.R a câștigat aceste alegeri cu un slogan în care spunea că
de pe 28 septembrie, dl Gicu dacă mai sunteți în sală, bucureștenii vor avea apă
caldă. I-ați mințit cumva pe bucureșteni? Ați făcut așa ceva? 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6:  Nu
cunoașteți foarte bine discuțiile care au fost în campanie, în schimb colegul meu
Gicu Zainea, avea foarte mare dreptate. 

 D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Haideți că vă spun
eu exact ce a făcut administrația Firea în cei patru ani. 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6: Aveți
foarte mult tupeu, ca după atâția ani în care administrația P.S.D nu a făcut mai
nimic  pentru  modernizarea  sistemului  de  termoficare,  acum să  întrebați  ce  se
întâmplă.  

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Mă  lăsați  să
vorbesc? Nu am terminat, dl Gâdiuță. Nu am terminat ce am vrut să spun. De ce
interveniți?

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimar  al  Sectorului  6:
Intervin pentru că, din păcate, ați spus niște neadevăruri legate de formațiunea din
care fac parte. 

38



D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Care  sunt
neadevărurile, pentru că eu vă arăt acel slogan asumat de U.S.R., în care spuneați
că pe 28 septembrie, Bucureștiul va avea apă caldă. Eu vă întreb, când i-ați mințit?
Cred că în campanie, cunoșteați problemele și dezastrul administrației. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Întrebările  și
interpelările, vă rog să aibă legătură cu sectorul 6. Vă rog frumos!

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Eu,  voiam  să-l
întreb pe dl Primar... Spitalul Militar în ce sector este? Maternitatea Giulești în ce
sector este? Eu primesc în fiecare zi mesaje pe facebook, cum știe și dl Primar că
așa făcea și dânsul, în care cetățenii ne spun că au fost mințiți de actualul Primar,
pentru că ei au știut că dacă vin pe 28, conform promisiunilor din campanie, da,
imaginează-ți 28 septembrie, ce crezi, vei avea apă caldă, vei putea face duș! Deci,
au fost mințiți bucureștenii cu bună știință? Eu voiam doar să-l invit pe dl Primar,
să  ne întâlnim,  cu dl  Primar Nicușor Dan, să  avem o discuție,  că dl  Primar a
promis inclusiv că ușa primăriei, intrarea principală va fi deschisă. Am încercat să
intru. Ce credeți? E închis.   

 Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  D-na Butacu, ați greșit
Primăria. Pe mine mă interpelați pe chestiuni care țin de Primăria Sectorului 6,
dacă vreți ca să-l interpelați pe dl Nicușor Dan, vă aduc aminte că nu este aici.  

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilieri  local:  Dar  nu  v-am
interpelat pe dvs, v-am propus. Dl Primar, v-am propus, nu era o interpelare. Am
spus să mergem împreună...

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: D-na Butacu, dacă vreți
să îmi propuneți, puteți să îmi propuneți, dar nu la microfonul acesta. La acest
microfon mă interpelați pe mine, nu pe Nicușor Dan. 

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilieri  local:  Păi,  cetățenii
sectorului 6, nu suferă? Adică nu vă interesează, dar cu alte probleme puteți merge
la Primăria Capitelei. 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  În primul rând, eu plec
de la premisa că dialogăm cu bună credință, fără mahala și fără politicianisme,
merg pe această premisă și de aceea vă răspund. În acest moment avem probleme
cu termoficarea în București, din cauza lipsei investițiilor acumulate, în special, în
ultimii 20 de ani de zile, da?  Ultimele trei administrații, în mod special, de când
s-au agravat problemele, dar nici cele dinainte nu pot fi absolvite de vină, dar în
special, ultimele trei administrații, nu au mai investit în rețeaua de termoficare,
astfel încât,  dacă cresc parametrii  de presiune și temperatură, rețeaua pocnește.
Dacă  fostul  primar  general  ar  fi  direcționat  banii  către  investiții  în  rețeaua  de
termoficare și nu către circ, televiziuni...., avem o grămadă de articole din presă
care arată foarte clar că bugetele de publicitate umflate ale televiziunilor de către
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Primarul General Gabriela Firea și dacă le comparăm cu investițiile în rețeaua de
termoficare o să observăm ce, că sunt mai mici în termoficare. 

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Dar  au  existat
investiții.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Este absurd să zici că au
existat  investiții,  atunci  când  raportezi  necesarul.  Deci,  dacă  ne-am  uita  între
publicitate  și  termoficare,  o  să  vedeți  că  de  fapt  prioritatea  a  fost  publicitatea
proprie a Primarului General și nu termoficarea. 

 D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Știți procedura?
Cunoașteți cumva procedura? 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Nu, dar știu sumele. 

D-na Butacu Simona Valentina,  consilier  local:  Nu. Nu.  Stați  o
secundă! Păi, faceți niște afirmații! Știți că doar vara se poate lucra. 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: În acești 4 ani, este doar
absurd să vină la dl Nicușor Dan și să-l tragă de mânecă, atunci când nu a fost la
butoane în ultimii 20 de ani și mai ales în ultimii 4 ani

D-na Butacu Simona Valentina, consilieri local:  Păi, nu a promis
el, am promis eu? 

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Este  culmea
politicianismului!

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Ce a făcut dânsul
promițând ceva, ce știa că nu se poate ține de cuvânt. 

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Dânsul  nu  a  promis
nimic. 

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Dar cine? Cine a
promis? Păi, a mințit.

Dl Ciprian Ciucu,  Primarul Sectorului  6:  Dânsul pe  materialele
proprii  de  campanie,  nu  a  zis  nimic,  a  fost  la  un  moment  dat  o  greșeală  de
comunicare în altă parte, dar nu îi puneți dânsului în cârcă acest lucru. 

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Acum  este  o
greșeală de comunicare faptul că le-ați spus bucureștenilor că pe 28 vor avea. 
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Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Vă  dați  seama  de
ipocrizia în care vă aflați? Cum este posibil ca dvs. să-i cereți d-lui Nicușor Dan,
să rezolve niște probleme acumulate în 20 de ani, este absurd. După ce Firea atacă
banii pe toate prostiile posibile, că era cu iepurașii pe la Victoriei... 

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Incredibil! Eu îi cer
d-lui  Primar să  rezolve,  nu să  rezolve,  nu îi  spun să  rezolve,  ci  să-și  respecte
cuvântul dat față de cetățeni. 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Da, va direcționa banii
către investiții și vom avea, începând de anul viitor, sper, și în viitorii doi, trei ani
și mai mult, investiții și temperaturi rezonabile în casă. 

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  19 grade în casă,
așa cum este în Siberia.  

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Este absurd,  adică, vă
dați seama că este absurd.

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Nu. Este absurdă
modalitatea în care s-au câștigat alegerile, cu un slogan mincinos. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,  d-le
Primar, mulțumesc d-na Butacu! Dl Bojdan. 

Dl  Bojdan  Alexandru  Teodor,  consilier  local:  Bună  seara!
Mulțumesc! Doar o constatare aș vrea să fac și anume, am avut 18 proiecte pe
ordinea de zi, iar din cele 18 proiecte de pe ordinea de zi, am avut trei în domeniul
asistenței sociale și unul pentru PERM, unde colegul a avut o intervenție, pentru că
face parte din consiliul de administrație. În viitor, dacă putem să alocăm mai mult
timp de dezbatere pentru problemele acestea, pentru o îmbunătățirea proiectelor
acestora,  în  domeniul  asistenței  sociale,  în  domeniul  învățământului,  nu  să
discutăm  atât  de  mult  despre  organigramă,  despre  locuințe,  fondul  locativ,
ș.a.m.d.. Am petrecut două ore să discutăm primele două proiecte și umătoarele
doisprezece, în douăzeci de minute, inclusiv cele în domenii importante, precum
asistența socială și învățământul, unde nu a fost nicio dezbatere, nici nu știu dacă
am studiat toți consilierii proiectele. Noi, vă asigur că am facut-o! Atât! Și mai
puține insinuări, mai puține pe calomnii, mai puține atacuri de tipul platourilor de
televiziune, în acest Consiliul Local, vă rog pe dvs., d-le președinte!
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Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Petcu, vă rog! 

Dl Petcu Sorin, consilier local: Dl Primar, am de făcut doar o mică
sugestie,  probabil  că  sunt  consilieri  și  nu  numai,  care  nu  au  studii  legate  de
admistrație publică, economice sau știu eu. Primăria poate să pună la dispoziție
niște  cursuri  și  care  v-aș  ruga  frumos  să  țineți  acele  cursuri,  nu  știu,  două
săptămâni, o lună, în care să le faceți ca să aibă habar de administrație publică.
Este păcat,  pentru toată  lumea și  eu am să vin cu mare plăcere,  orice curs  de
formare profesională și chiar sunteți obligat prin lege să țineți aceste cursuri de
formare  profesională,  pentru  că  unii  sunt  geografi,  alții  istorici  probabil,  alții
psihologi, ar fi bine un curs. 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  O să rog Secretariatul
Tehnic să facă o mică analiză de nevoi de formare la nivelul Consiliului Local,
gândind că investim în oameni tineri, cum sunt în acest consiliu local, investim în
viitor, probabil că tot noi, voi, cu mine sau fără mine, următorii 20 de ani, o să fim
pe aici, așa că nu văd decât o investiție în viitor, astfel de cursuri, aș începe dacă
îmi permiteți o sugestie cu, cursul de planificare strategică și planificare bugetară,
care sunt esențiale pentru a înțelege dezvoltarea locală, cursuri de politici publice
și  de  management  de  proiect,  dar  evident,  dvs.  spuneți  mai  bine  ce  nevoi  de
formare aveți, inclusiv și de tehnică legislativă ar fi foarte bine să avem.  

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc, dl Primar!
Dl Volintiru, vă rog!

Dl Volintiru Cătălin,  consilier  local:  O mențiune aș  vrea  să  fac,
vis-a-vis de ce spunea dl Petcu. Dacă în acele cursuri de administrație se învață
despre posturile ocupate la stat și doar despre acelea, nu sunt interesat despre acele
cursuri. Eu am auzit discuțiile dvs., doar supărarea legată de acea organigramă. 

Dl Petcu Sorin, consilier local: Stimabile coleg! Ascultați-mă puțin!
Am înțeles, nu ați făcut, nu știți. O să vedeți că o să învățați, o să vă prindă bine și
credeți-mă  că  o  să  înțelegeți,  o  să  faceți  diferența  între  funcționar  public,
funcționar contractual și o să vedeți ce înseamnă și... 
 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Simion Eduard, vă
rog!

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Voiam  să  aduc  la
cunoștință faptul că..., în legătură cu punctul nr. 3 de pe ordinea de zi, că a fost așa
un punct mai tensionat, bine că s-au calmat apele. 
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Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Le reluăm, ca să știu? 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Nu. Nu. Vreau doar să vă
anunț  faptul  că  avem un coleg  consilier  local  care  locuiește  în  Cartierul  ANL
Brâncuși și dl Gâdiuță cu siguranță îl cunoaște foarte bine, este vorba de dl Marius
Ungureanu. Vreau să știu dacă dl Marius Ungureanu, care este direct afectat de
administrarea  D.A.F.L.-ului,  a  purtat  vreo  rundă  de  discuții  și  dezbateri  cu
locuitorii, cu vecinii dânsului despre organigrama aceasta, despre desființarea de
fapt  a  Direcției  de  Administrare  a  Fondului  Locativ  și  aș  avea  rugămintea,  la
colegii de specialitate în legătură cu hotărârea cu mașinile ridicate de pe domeniul
public. Vă rog eu mult de tot, scoateți din regulament art. 6 punctul a).  Există
trotuare în sectorul 6 care permit parcarea mașinilor și pe trotuar și foarte bine se
poate desfășura și traficul pietonal. Dl Primar, haideți să nu revenim acum zece ani
de zile, adică în anul 2010, când știți foarte bine, tot aceeași culoare administrativă
guverna sectorul și a existat un foarte mare scandal cu privire la chestia aceasta, cu
ridicările acestea de mașini. Haideți să nu facem aceeași greșeală, doar să scoateți
acel articol. Mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Vă  rog,  d-na
Surulescu, aveți cuvântul! 

D-na  Surulescu  Aurelia,  consilier  local:  Pot  să  completez  pe
colegul meu, să verificați că există una sau două hotărâri judecătorești vis-a-vis de
ridicarea mașinilor de pe domeniul public. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-na Surulescu! Dl Ungureanu, aveți cuvântul! 

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Nu  aveți  voie  ca  să
interpelați alți consilieri locali, măcar este de bun simț.

Dl  Ungureanu  Marius  Ionel,  consilier  local: Este  în  regulă,
probabil a întrebat locuitorul.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Dar nu este ok ca să vă
atacați  unii  pe  alții,  mai  ales  la  punctul  de  interpelări.  Este  ok,  să  interpelați
primarul, viceprimarii, secretarul general, directorii din primărie. 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6: Pot să
fac o mențiune, că am fost și eu menționat în întrebare, foarte scurt. Nu cred că
poți să te întâlnești omenește cu toți cetățenii unei comunități, dar poți să confirm
că, colegul meu Marius Ungureanu,  a avut discuții pe acest subiect cu cetățenii
din zonă. 
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Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Dl Eduard, haideți să
nu se  înțeleagă greșit,  ea  se desființează ca și  Direcție,  dar  se creează un nou
compartiment în cadrul A.D.P.D.U., deci, acei cetățeni nu vor fi lăsați de izbeliște,
ci pur și simplu s-a redimensionat. Mulțumesc frumos! Declar ședința închisă! Ne
vedem data viitoare! Seară bună! Mulțumesc frumos! 

Preşedinte de ședință,                                       Secretar General al Sectorului 6,

    Dubălaru Lucian                                                              Demirel Spiridon
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	Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: În concluzie, numărul oamenilor care va pleca, va fi mult mai mic decât cel care pare la prima vedere și înființăm inclusiv posturi de conducere care să vină în aceste două direcții pe care v-am zis că le dezvoltăm. Și încă o direcție foarte importantă, am și desființat posturi de conducere, da, și o altă direcție foarte importantă va fi cea de Servicii Publice Locale, va fi extrem de important. Deci, nu vor pleca foarte mulți oameni, urmând ca să trecem printr-o evaluare instituțională, să vedem de fapt peste 6 luni, dacă oamenii livrează, dacă au competențele necesare și dacă putem să eficientizăm activitatea acestei primării. Vă zic, avem mari probleme la toate aceste direcții, probleme mari de arhivare, nu s-a arhivat un document în primăria asta niciodată în mod corect și conform legii. Vor fi niște costuri fabuloase pe care va trebui să le acoperim pentru arhivare, pentru informatizare, da, toate licitațiile, și o să vedeți că eu totdeauna, voi fi eu primul acela care va promova licitațiile și vizibilitatea lor. Mai mult, știți ce o să observați la licitații? Liberalizare. În sensul că acele condiții restrictive care au fost până acum puse în caietele de sarcini, cu nu știu ce cifre de afaceri, cu nu știu ce utilaje care să fie fix cele pe care le avea un anumit operator economic, vor dispărea.
	Dl Tomescu Constantin, consilier local: Nu putea să treacă de A.N.A.P. nici un astfel de caiet de sarcini. Eu nu știu caietele de sarcini, că nu m-am uitat pe ele, dar vă spun că nu puteau să treacă de A.N.A.P..

